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Stenografický záznam 

 

jednání 11. zasedání zastupitelstva m ěstské části Praha 10, 

konaného dne 25. června 2012 v zasedací místnosti 

Úřadu m ěstské části Praha 10. 
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 (Jednání svoláno na 13.00 hodin.) 

 

 

 Starosta m ěstské části Praha 10 Ing. Milan Richter (dále 

jen p ředsedající): Dámy a pánové, ptám se zda je 

zastupitelstvo m ěstské části usnášeníschopné. (P řítomno je 29 

zastupitel ů.) 

 

 Konstatuji, že jsme usnášeníschopní.  

 

 Na za čátku jednání vás informuji o tom, že dochází 

k technické zm ěně na základ ě toho, jak jsme na minulém jednání 

zastupitelstva požadovali úpravu hlasovacího za řízení. 

 

-  ++ znamená p řihlášení se do diskuse, 

-  zelené tla čítko + znamená hlasování „PRO“, 

-  bílé tla čítko 0 znamená „zdržel se hlasování“, 

-  červené tla čítko je „proti“, 

-  -- znamená p řihlášení se do technické diskuse, tzn. 

technická poznámka. 

 

Dámy a pánové, p řed zahájením zasedání zastupitelstva jsem 

obdržel požadavek dvou p ředsed ů klub ů o 20minitovou p řestávku. 

 

 Podle našeho jednacího řádu takovou p řestávku musíme 

akceptovat, takže p řerušuji jednání do 13.33 hodin. D ěkuji.  

 

 

x x x 

 

 

 P ředsedající: Dámy a pánové, vracím se k dnešnímu jednání 

zastupitelstva m ěstské části Praha 10. 
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 V tuto chvíli je p řítomno  

 

-  32 zastupitel ů, 

-  3 zastupitelé jsou omluveni, 

-  1 zastupitel je zatím neomluven.  

 

Jsme usnášeníschopní, takže m ůžeme pokra čovat v našem 

jednání. 

 

 Prosím, abyste se zaregistrovali svými kartami, ab yste se 

ujistili, že jste p řipojeni k systému a m ůžete hlasovat. (D ěje 

se.) 

 

 P řed vámi je návrh programu, který jste obdrželi do s vých 

schránek. 

 

 Dnešní zasedání zastupitelstva je velmi obsáhlé, a le 

dříve, než vám dám slovo k dopln ění návrhu programu, za radu 

městské části bych rád za řadil další bod, a to „Návrh zm ěny 

v personálním složení rady m ěstské části Praha 10 a 

v rozd ělení kompetencí jejích člen ů jako bod po řadové číslo 1. 

Následn ě budou všechny body p řečíslovány. 

 

 Dále vás ve stávajícím návrhu programu prosím, aby  bod 

číslo 5 „Návrh na mezipoložkový p řesun finan čních prost ředk ů 

z odv ětví ORJ 0010 – pokladní správa do ORJ 0081 – obecní  

majetek“ byl p řesunut na konec jednání našeho zasedání, tzn. 

jako bod číslo 30. 

 

 Otevírám diskusi k návrhu programu. (Nikdo se nehl ásí.) 

 

 Dávám proto hlasovat o za řazení bodu „Návrh zm ěny 

v personálním složení rady m ěstské části Praha 10 a 
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v rozd ělení kompetencí jejích člen ů“ jako bodu číslo 1. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 32 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

Dále dávám hlasovat o p řesunutí bodu číslo 5, respektive 

v tuto chvíli bodu číslo 6, jako bodu po řadové číslo 30. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 31 zastupitel ů, 

-  proti byl 1 zastupitel, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 Nyní budeme hlasovat o návrhu programu jako celku.  

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 31 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 zastupitel se zdržel hlasování. D ěkuji.  

 

Také tento návrh byl schválen. 
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 Máme tudíž p řed sebou již schválený program jednání a 

konstatuji, že dnešní jednání zastupitelstva se tím to 

programem bude řídit. 

 

 Poslední formalitou, kterou musíme splnit, je volb a 

ověřovatel ů zápisu. 

 

 Navrhuji, aby ov ěřovateli zápisu byli 

 

-  pan kolega Florián a 

-  pan Ing. Nepevný. 

 

(Oba jsou p řítomni a s návrhem souhlasí.) 

 

 Má n ěkdo n ějaký další návrh na ov ěřovatele zápisu? 

(Nikdo.) 

 

 Dávám proto o návrhu hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání prvního bodu schváleného 

programu, kterým je  

 

1. 
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Návrh zm ěny v personálním složení rady m ěstské části Praha 10 

a v rozd ělení kompetencí jejích člen ů. 

 

 

 Prosím kolegu Lipovského, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan Mgr. Vladislav Lipovský: Dobrý den, vážené kolegyn ě, 

vážení kolegové, jak z p ředloženého materiálu vyplývá, z řejm ě 

očekáváte, že u činím krátké prohlášení. 

 

 Po opravdu dlouhé a myslím, že zralé úvaze jsem se  rozhodl 

k dnešnímu dni odstoupit z funkce zástupce starosty  a člena 

rady m ěstské části Praha 10. 

 

 V minulém volebním období, kdy jsem na naší m ěstské části 

pracoval ve funkci starosty, se naše m ěstská část bohužel 

stala, jak se nyní ukazuje, ob ětí finan čního podvodu ze strany 

spole čnosti Key Investments, které tehdy byla jakožto 

licencovanému obchodníku s cennými papíry, s kvalit ními 

referencemi od dalších samospráv i od soukromých a státních 

firem, krom ě toho byl tento obchodník pod dohledem České 

národní banky, sv ěřena část našich volných finan čních 

prost ředk ů. 

 

 V posledních týdnech jsme nicmén ě obdrželi námi objednané 

odborné posudky, které ukazují, že cenné papíry, kt eré pro nás 

jakožto odborník tato firma vybrala, nakoupila a sp ravovala, 

dlouhodob ě a zám ěrn ě nadhodnocovala, čímž Praze 10 

pravd ěpodobn ě zp ůsobila škody v řádu desítek milion ů korun. 

 

 Signály o tom, že se spole čností Key Investments není vše 

v po řádku, dlouho žádné nebyly. Dlouhé m ěsíce nám vykazovala 

zisk, který také p řevád ěla na náš klientský ú čet. Od České 
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národní banky sice dostala pokutu, ostatn ě jako mnoho dalších 

obchodník ů s cennými papíry, za porušení n ěkterých svých 

povinností, zárove ň jí však následn ě stejná centrální banka 

tuto licenci rozší řila, čímž v podstat ě, by ť by i n ějaké 

hypotetické podez ření ihned bylo tímto rozptýleno. 

 

 Teprve pozd ěji, když se firma sama vzdala své licence a 

přes opakované výzvy z naší strany neprovedla kapital izaci 

cenných papír ů, které pro nás nakoupila, jsme za čali tušit, že 

se z její strany nejedná o čistou hru. 

 

 Následovala řada dob ře známých událostí, v četn ě našeho 

trestn ě právního postupu proti p ředstavitel ům této 

spole čnosti, bohužel až dosud bez n ějakého jasného a 

konkrétního výsledku. Z tohoto hlediska jsem v tuto  chvíli, 

stejn ě jako m ěstská část, svým zp ůsobem další z ob ětí tohoto 

podvodu. 

 

 P řestože jsem se v celém p řípadu z profesního, právního i 

lidského hlediska nedopustil žádného pochybení, nav zdory tomu, 

jak v tomto kraji bývá zvykem, jsem se rozhodl ve s vé funkci 

zástupce starosty a člena rady m ěstské části v tomto volebním 

období nadále nepokra čovat.  

 

 Na záv ěr chci pod ěkovat za dlouholetou spolupráci, v tomto 

zastupitelstvu jsem už 18. rokem, člen ům rady, člen ům 

zastupitelstva, zam ěstnanc ům městské části a do další práce 

vám p řeji hodn ě št ěstí a pevné nervy.  

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: O slovo se dále hlásí kolega Weinert. 

Prosím.  
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 Pan Ing. Antonín Weinert, CSc.:  Vážený pane starosto, 

vážení členové rady, vážení zastupitelé, dámy a pánové, 

dovolte mi, abych i já podal rezignaci na funkci člena rady 

městské části Praha 10. 

 

 Rezignace na členství v rad ě je moje osobní rozhodnutí, 

kterým reaguji na situaci, tak jako pan Mgr. Lipovs ký, ohledn ě 

Key Investments. 

 

Naposledy jsem se k této kauze vyjad řoval tém ěř p řesn ě 

před rokem, kdy jsem vysv ětloval své postoje a d ůvody svého 

rozhodování v této kauze.  

 

 Chci zd ůraznit, že z tohoto pohledu se nic nezm ěnilo. 

Stále trvám na tom, že jsem se p ři rozhodování řídil dle svého 

nejlepšího v ědomí a sv ědomí a rozhodoval jsem se v dobré ví ře. 

 

 Vývoj však ukázal, že jsme se stali ob ětí cíleného podvodu 

ze strany Key Investments. Podle posudku na hodnotu  

nakoupeného portfolia cenných papír ů firma Key Investments 

podle názoru mého i podle názoru znalc ů zám ěrn ě zkreslovala 

jejich tržní hodnotu a uvád ěla nás v omyl. Proto jsem uvítal  

a vždy jsem podporoval sérii krok ů této rady v ůči manager ům 

Key Investments, v četn ě podání všech trestních oznámení proti 

nim.  

 

 Nic ovšem v dob ě rozhodování o tomto sv ěření finan čních 

prost ředk ů této firm ě nepredikovalo následný vývoj situace, 

kdy Key Investments p řestala plnil své závazky a vše se 

projevilo až po n ěkolika letech. 

 

 Nebudu to dále rozebírat, jenom chci říct, že rozhodnutí 

rezignovat na místo v rad ě nebylo pro m ě jednoduché, ale 
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doufám, že p řijetím této odpov ědnosti mimo jiné pomohu 

zkultivovat české politické prost ředí a ukázat, že česká 

spole čnost m ůže být politicky vysp ělá stejn ě tak, jako je 

spole čnost na západ od našich hranic.  

 

 Na záv ěr bych cht ěl pod ěkovat všem člen ům zastupitelstva a 

člen ům rady a zejména ú ředník ům Úřadu m ěstské části Praha 10 

za, podle m ě velmi dobrou a plodnou spolupráci v minulých 

letech.  

 

Děkuji vám, za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: O slovo se hlásí kolega Novák. 

 

 

 Pan Novák: Dobrý den, dámy a pánové! Co dodat? 

 

 V dnešní dob ě čin ojedin ělý, obdivuhodný a chci jenom svým 

koleg ům pod ěkovat za jejich práci v rad ě. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Za sebe, stejn ě jako za kolegu 

prvního místostarostu, chci říci, že si tohoto kroku velmi 

vážím, že to není naprosto standardní v ěc, že to, že ho n ěkdo 

podvede, okrade, je v ěc, která se m ůže stát fakticky 

komukoliv. 

 

 Vnímám to spíše jako lidský čin než vyvození jakékoliv 

politické odpov ědnosti nebo čehokoliv jiného, protože pánové 

se dle mého názoru ni čeho nedopustili. D ěkuji.  

 

 V tuto chvíli máme p řed sebou návrhy usnesení a musíme 

jako zastupitelstvo vzít na v ědomí rezignaci našich dvou 
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člen ů. Myslím, že o faktu, že tyto v ěci bereme na v ědomí, 

hlasovat nemusíme. 

 

 

 Pan Stan ěk: Podle jednacího řádu by se i o usnesení, které 

zastupitelstvo „bere na v ědomí“, m ělo hlasovat.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji vám za upozorn ění. Hlasujme proto, že  

 

„Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

bere na v ědomí   

 

vzdání se funkce zástupce starosty Mgr. Vladislava Lipovského 

k dnešnímu dni“. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 31 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 Dalším návrhem usnesení je, že  

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

bere na v ědomí   

 

vzdání se funkce člena rady m ěstské části Praha 10 Ing. 

Antonína Weinerta, CSc., ke dni 25. 6. 2012“. 
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 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 32 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 V tuto chvíli mohu konstatovat, že na jednáních, k terá 

dopoledne mezi jednotlivými zástupci klub ů ODS, ČSSD a dále 

strany Zelených a politického hnutí Desítka pro dom ácí 

prob ěhla, bylo dohodnuto a byla podepsána smlouva v tom duchu, 

že zástupci t ěchto dvou stran budou p řizváni do rady m ěstské 

části: 

 

-  na post zástupkyn ě starostky je navržena paní kolegyn ě 

Cabrnochová ze strany Zelených, a  

-  na post uvoln ěného radního je navržen kolega Vozobule 

z Desítky pro domácí. 

 

O každém z t ěchto usnesení musí být hlasováno zvláš ť, 

abychom dodrželi zákon a abychom mohli tuto procedu ru projít, 

nicmén ě se v tuto chvíli ptám, zdali jsou n ějaké další návrhy 

na tyto pozice. (Nejsou.)  

 

 

 Pan Stan ěk: Omlouvám se, ale v personálních otázkách by se 

mělo nejprve hlasovat o ve řejné volb ě, protože jinak musí být 

podle jednacího řádu volba tajná. 
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 P ředsedající: Děkuji vám, pane magist ře, za upozorn ění, 

ale asi jste špatn ě četl tento materiál. 

 

 Nejd říve bude v souladu se zákonem p ředložen m ůj návrh, 

aby po čet člen ů rady m ěstské části Praha 10 pro výkon své 

funkce byl v po čtu šesti uvoln ěných, tzn. uvoln ěný radní 

kolega Vozobule s tím, že v následující části návrhu usnesení 

zrušíme jeho uvoln ění z funkce p ředsedy výboru, takže žádný 

dopad na rozpo čet m ěstské části mít toto nebude. 

 

 Jsou n ějaké další návrhy na po čet uvoln ěných člen ů? 

(Nejsou.) 

 

 Budeme proto hlasovat o tom, že  

 

„Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10  

 

stanovuje  

 

v souladu s ustanovením § 74 odstavcem 1 a § 89 ods tavcem 1 

písmene b) zákona číslo 131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě Praze 

v platném zn ění, po čet člen ů rady m ěstské části Praha 10, 

kte ří budou pro výkon své funkce uvoln ěni, na šest (tzn. 

 

-  starosta, 

-  jeho zástupci a 

-  uvoln ěný člen rady m ěstské části Praha 10).“ 

 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  zdrželo se 5 zastupitel ů. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dále v souladu s tím, o čem jsem hovo řil, je p ředložen 

návrh usnesení, kdy  

 

„Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

ruší 

 

část ustanovení bodu I. písm. b) usnesení číslo 1/13/2010 ze 

dne 23. 11. 2011, které zní „Zastupitelstvo m ěstské části 

Praha 10 z řizuje pro řešení sportu a sportovních ploch 

zastupitelstva m ěstské části Praha 11 (VSP) s uvoln ěným 

předsedou“ v části týkající se uvoln ění p ředsedy VSP pro výkon 

jeho funkce.“ 

 

 Znamená to, že rušíme tuto uvoln ěnou pozici tak, aby 

nedocházelo k zat ěžování rozpo čtu m ěstské části Praha 10. 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  hlasování se zdrželi 4 zastupitelé. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 
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 Za radu m ěstské části dále navrhuji, aby volba zástupkyn ě 

starosty a člena Rady m ěstské části prob ěhla aklamací, tzn. 

veřejn ě. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 32 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dále máme p řed sebou návrh usnesení zastupitelstva m ěstské 

části Praha 10. 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

volí 

 

v souladu s § 61 odstavcem 1 a § 89 odstavcem 1 pís menem a) 

zákona číslo 131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě Praze v platném 

znění, do funkce zástupkyn ě starosty – členky rady m ěstské 

části Praha 10, která bude pro výkon své funkce uvol něna, Mgr. 

Ivanu Cabrnochovou, zástupkyni starosty, Strana zel ených.“ 

 

 Dávám prostor navržené kandidátce, zda chce promlu vit 

k zastupitelstvu a uvést své vize. Prosím.  

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto. 

 

 Velmi si této nabídky vážím, protože nám umožní sp lnit 

spoustu programových priorit, se kterými jsme šli d o voleb. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

15 

 

 Byl to p ředevším územní rozvoj, podpora cyklo dopravy a 

vůbec zkultivování ve řejného prostoru. 

 

 Opakuji proto, že si této nabídky vážím a jsem rád a, že 

budeme moci v této oblasti pracovat. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Když jsem se na za čátku 

projednávání tohoto bodu ptal, jestli má n ěkdo n ějaký další 

návrh, žádný další návrh nezazn ěl, a proto v tuto chvíli vás 

žádám o hlasování.  

 

Kdo je pro, aby se paní Mgr. Cabrnochová stala zást upkyní 

starosty m ěstské části Praha 10? (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

Konstatuji, že paní Mgr. Cabrnochová se stala zástu pkyní 

starosty m ěstské části Praha 10. (Potlesk.) 

 

 Paní kolegyn ě, gratuluji vám a žádám vás, abyste zaujala 

místo u p ředsednického stolu. 

 

 (Své místo za p ředsednickým stolem uvol ňuje pan Mgr. 

Lipovský a jeho místo zaujímá paní Mgr. Cabrnochová . 

 

 

 V našem programu budeme pokra čovat. 

 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

16 

 V souvislosti s návrhem, o kterém jsem hovo řil, je 

připraven další návrh usnesení: 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

volí  

 

v souladu s § 61 odstavcem 1 a § 89 odstavcem 1 pís menem a) 

zákona číslo 131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě v platném zn ění, do 

funkce člena rady m ěstské části Praha 10, který bude pro výkon 

své funkce uvoln ěn Mgr. Petra Vozobuleho, Desítka pro domácí.“ 

 

 Prosím ho o n ěkolik slov p ředstavení se p ředtím, než 

budeme o tomto návrhu hlasovat. Prosím.  

 

 

 Pan Vozobule: Děkuji za slovo, pane starosto.  

 

 Na úvod bych cht ěl pod ěkovat a velmi ocenit postup a 

postoj pana místostarosty Lipovského a pana radního  Weinerta, 

protože je to n ěco, co v našich zem ěpisných ší řkách není úpln ě 

obvyklé, a myslím si, že takovýto projev politické 

kultivovanosti a kultury v naší spole čnosti pom ěrn ě zásadním 

způsobem chybí. Opakuji proto, že bych cht ěl tento jejich 

postoj velmi ocenit. 

 

 Za sebe říkám, že si také vážím nabídky na práci v rad ě. 

Ve sportovní oblasti nás v blízké budoucnosti čekají pom ěrn ě 

zásadní kroky, které souvisí i se zm ěnou legislativy v oblasti 

loterií, takže se ve své činnosti budu zam ěřovat p ředevším na 

stanovení ur čité koncepce sportovních aktivit naší m ěstské 

části a p ředevším na n ějakou metodiku rozd ělování finan čních 

prost ředk ů do sportu, které by do naší m ěstské části podle 
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aktuálních jednání m ěly p řitéci n ěkdy na podzim tohoto roku. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Já vám také d ěkuji. Návrh usnesení byl 

uveden a v tuto chvíli vás žádám o hlasování. (Prob íhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

Konstatuji, že Mgr. Petr Vozobule se stává radním m ěstské 

části Praha 10 a gratuluji mu k tomu. (Potlesk.) 

 

 Te ď je ta správná doba, abych dal slovo kolegyni 

Cabrnochové a kolegovi Vozobulemu, aby se vyjád řili, než 

přistoupíme k projednávání kompetencí. 

 

 Nejprve bych proto požádal o slovo paní kolegyni 

Cabrnochovou. Prosím. 

 

 

 Paní Cabrnochová: Děkuji, pane starosto, za slovo. 

 

 P ředevším bych cht ěla pod ěkovat všem, kte ří mi projevili 

svou d ůvěru, a cht ěla bych nabídnout spolupráci t ěm, kte ří 

jsou zatím ned ůvěřiví. 

 

 Sou časn ě bych cht ěla rezignovat na post p ředsedkyn ě výboru 

pro regeneraci památkové zóny. D ěkuji vám. 
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 P ředsedající: Děkuji. Slovo má pan kolega Vozobule. 

 

 

 Pan Vozobule: Děkuji za slovo. Také bych cht ěl pod ěkovat 

za d ůvěru a v souladu s tím, aby vše prob ěhlo naprosto 

správn ě, se také vzdávám funkce p ředsedy výboru pro sport a 

sportovní plochy. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. 

 

 V tuto chvíli se dostáváme k návrhu usnesení o 

kompetencích, které v souvislosti se zm ěnami v rad ě doznaly 

několika zm ěn: 

 

-  paní Mgr. Cabrnochová bude mít ve svém funk čním období na 

starosti územní rozvoj a cyklo stezky,  

-  pan Mgr. Petr Vozobule bude mít na starosti sportov ní 

aktivity a sport, 

-  pokud jde o sociální problematiku, p řevezme ji pan 

místostarosta Zoufalík. 

 

Má někdo n ějaký návrh na úpravu t ěchto kompetencí? 

(Nikdo.) 

 

 Prosím proto p ředsedu návrhového výboru o p ředložení 

návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Děkuji za slovo, pane starosto.  

 

 Dámy a pánové, budeme hlasovat o návrhu usnesení k  bodu 

číslo 1 týkajícího se rozd ělení úkol ů v samostatné p ůsobnosti 
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a p řerozd ělení kompetencí ve zn ění, jak je p ředložen, tzn. 

beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti byl 1, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je návrh usnesení o pov ěření k podepisování 

doložek platnosti právního úkonu dle § 43 zákona číslo 

131/2000 Sb., o hlavním m ěst ě Praze v platném zn ění. 

 

 Jedná se o formální, technický tisk, aby tyto dolo žky byly 

podepsány správnými osobami. 

 

 O tomto návrhu usnesení, které máte p řed sebou, dávám 

hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  7 se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 
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 Toto je v rámci bodu číslo 1 všechno. 

 

 Pokud jde o funkce p ředsed ů výbor ů, na které rezignovala 

paní kolegyn ě Cabrnochová a pan kolega Vozolbule, dopln ění 

prob ěhne na dalších zasedáních zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10. Do té doby budou tyto výbory řídit pov ěření 

místop ředsedové, p řípadn ě zástupci výbor ů, tak jak si je výbor 

navrhne. 

 

 

 V projednávání programu našeho zastupitelstva bude me 

pokra čovat projednáváním dalšího bodu, který je bod po řadové 

číslo  

 

2. 

 

Návrh na volbu p řísedících Obvodního soudu pro Prahu 10. 

 

 

 Tento bod je standardním bodem, se kterým se setkáv áme 

několikrát za naše funk ční období. 

 

 Kandidáti byli navrženi členy zastupitelstva m ěstské části 

Praha 10. O znovuzvolení t ěchto kandidát ů požádal p ředseda 

Obvodního soudu pro Prahu 10 a jejich další zvolení  doporu čil.  

 

 Jedná se o  

 

-  pan ********, 

-  pana ******** a 

-  paní ******** 

 

Tito kandidáti by m ěli být p řítomni v sále, byli aspo ň 

přizváni. 
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 Otevírám rozpravu a táži se, zda n ěkdo ze zastupitel ů si 

přeje, aby tito t ři navržení vystoupili a krátce se 

představili. (Nikdo.) 

 

 Uzavírám proto rozpravu a prosím p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 2 v p ředloženém zn ění beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu zasedání je bod pořadové 

číslo 

 

3. 

 

Návrh na odejmutí nemovitých v ěcí ze správy m ěstské části 

Prahy 10, a to pozemk ů parcelní číslo 806/787, 810/2 

v katastrálním území Malešice, pozemk ů parcelní číslo 3187/6, 

3187/7 v katastrálním území Strašice a pozemk ů parcelní číslo 
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1247, 1277/2, 1356/2, 1379/1, 1379/2, 1392/3, 1392/ 4, 1399/2, 

1399/3, 1408/3, 1450/3, 1450/4, 1464, 1512/5, 1829/ 1, část 

1829/7, 1829/8, 1837/1, 1838, 1840/2, 1845/2, 1872/ 10, 1866/2, 

vše v katastrálním území Vršovice, a pozemku parcel ní číslo 

644/4 v katastrálním území Záb ěhlice. 

 

 

 Jedná se o pozemky, které jsou vesm ěs pod komunikacemi, o 

které se stará Technická správa komunikací, a tudíž  je 

rozumné, aby bylo zohledn ěno vlastnictví komunikace a 

vlastnictví pozemku pod touto komunikací s tím, že údržbu na 

t ěchto komunikacích nevykonáváme my, ale Magistrát hl avního 

města Prahy. 

 

 Proto navrhujeme magistrátu, aby nám tyto pozemky odejmul 

ze správy m ěstské části. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 3 k návrhu na odejmutí nemovitých v ěcí podle 

textu, který vám byl p ředložen.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 
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-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu zasedání je bod pořadové 

číslo  

 

4. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu pro rok 2012 a p řevod finan čních 

prost ředk ů na hlavní m ěsto Prahu pro Technickou správu 

komunikací na rekonstrukci chodník ů.  

 

 

 Technická správa komunikací nemá dostate čné množství 

finan čních prost ředk ů ve svém rozpo čtu na opravu chodník ů na 

naší m ěstské části. 

 

S ohledem na to, že Technická správa komunikací v p řípad ě, 

že chce opravit chodník nebo komunikaci, musí mít s tavební 

povolení na takovouto stavbu a získala stavební pov olení na 

několik chodník ů, p ředevším v oblasti Vršovic, v ulicích, 

které jsou v t ěsné blízkosti ulice Moskevská, která bude 

v krátké budoucnosti velmi významn ě revitalizována, rada 

městské části se rozhodla p řevést 15 milion ů korun do rozpo čtu 

hlavního m ěsta Prahy, které by následn ě tyto finan ční 

prost ředky p řevedlo Technické správ ě komunikací, takže tyto 

chodníky by byly v naší m ěstské části opraveny. 

 

 Výhodou je, že by tato rekonstrukce za čala velmi brzy, 

tzn. ješt ě v pr ůběhu léta, kdy jsou prázdniny, takže by to 

naše ob čany tak významn ě nezat ěžovalo. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a navrhuji hlasovat o tomto bodu 

programu. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

5. 

 

Návrh na mezipoložkový p řesun v rámci odv ětví 0041 – školství. 

 

 

 Jedná se o p řesun mezi dv ěma položkami, a to na základ ě 

novelizace zákona číslo 250/2000 Sb., o rozpo čtových 

pravidlech územních rozpo čt ů, o neinvesti ční transfery 

zřízeným p řísp ěvkovým organizacím. 

 

 Myslím, že vše ostatní je uvedeno v d ůvodové zpráv ě. Je to 

věc, která vychází ze zákona a je pot řeba ji formáln ě 

schválit. 
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a o p ředloženém návrhu usnesení dávám 

hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Omlouvám se p ředsedovi návrhového výboru, že jsem mu 

nepředal slovo. Je to moje chyba, zapomn ěl jsem, ale myslím 

si, že jsem obsah usnesení vysv ětlil. 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu zasedání je bod pořadové 

číslo  

 

6. 

 

Návrh na zm ěnu projektové dokumentace rekonstrukce objektu 

Penzionu Malešice v rámci realizace výstavby malome trážních 

byt ů.  

 

 

 Tento materiál p ředkládá kolega Zoufalík, kterému p ředávám 

slovo. 

 

 

 Pan Zoufalík: Ješt ě jednou dobrý den, dámy a pánové! 
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 Asi víte, že zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

schválilo koncepci výstavby malometrážních byt ů v budov ě 

Penzionu Malešice. 

 

 V souladu se schváleným zám ěrem byla zpracována projektová 

dokumentace, na jejíž p říprav ě velice dlouho a úsp ěšně 

pracovala pracovní skupina, kterou jsme ustavili ze  všech 

zástupc ů politických stran na radnici. 

 

 P ři p říprav ě projektové dokumentace došlo ve dvou 

oblastech k problém ům, které v tomto materiálu p ředkládám 

k řešení: 

 

-  v prvním p řípad ě se jedná o zajišt ění požární bezpe čnosti 

této budovy, kdy v souladu s platnou vyhláškou je 

nezbytné snížit po čet bezbariérových jednotek na 12. 

V návrhu, který byl schválen, jsme p ředpokládali, že 

budeme mít bezbariérových jednotek 24, ovšem tento náš 

grandiózní nápad a to, co jsme si cht ěli dokázat, nám 

tato vyhláška, myslím, že správn ě, znemožnila. Po čet 

malometrážních bezbariérových byt ů klesl tudíž na 12; 

-  ve druhém p řípad ě se jedná o situaci, kdy je t řeba 

realizovat úpravu odkanalizování této budovy, ud ělat tam 

přeložku, která by se po technické stránce dala 

zvládnout. 

 

Zahájení vlastní rekonstrukce objektu plánujeme na první 

čtvrtletí p říštího roku. 

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k tomuto materiálu . (Nikdo 

ze zastupitel ů se nehlásí.) 
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 Do diskuse je však p řihlášena ob čanka Praha 10, takže 

slovo má paní ********. Prosím. 

 

 

 Paní ******** : Dobrý den! Jsem velmi ráda za to, co se 

nyní v Penzionu Malešice buduje, jenom bych si dovo lila 

váženému zastupitelstvu p řipomenout n ěkterá fakta k celému 

pr ůběhu p řebudovávání tohoto penzionu.  

 

 Když se podíváme pár let do minulosti, došlo vlast ně ke 

znehodnocení tohoto obecního majetku tím, že byla p ovolena 

výstavba byt ů Malešice, která tuto budovu penzionu dosti 

zásadn ě zastínila. 

 

 Následn ě v červnu 2011 byla bez výb ěrového řízení zadána 

první studie firm ě D plus a v souvislosti s tím mám první 

prosbu. 

 

 K této studii, která je dosti obsáhlá, má asi 60 s tran, 

obsahuje odborné technické posudky a výkresy, není k dohledání 

faktura. To ale p řece nikdo ned ělal zadarmo, takže bych žádala 

dohledání faktury za tuto první studii. 

 

 Potom došlo k velmi rychlému, náhlému vypov ězení smlouvy 

firm ě Tomi, nájemci penzionu, a kv ůli tomuto rychlému 

vypov ězení bylo zaplaceno odstupné ve výši 35 milion ů korun, 

což je už dosti vysoká částka. 

 

 Nemohlo se ušet řit, kdyby byly vypov ězena tato smlouva 

pozd ěji, t řeba proto, že stavební práce tam celý rok 

neprobíhaly?  

 

 Zajímalo by m ě také, na základ ě čeho se toto odstupné 

počítalo. P řece ne na základ ě hypotetických zisk ů v budoucnu! 
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 Další v ěc. Bylo pot řeba vypracovat dokumentaci pro 

stavební povolení. Pro tuto dokumentaci bylo zadáno  poptávkové 

řízení, bylo osloveno 5 firem, zú častnily se 4, které daly 

nabídky v následujících cenách: 

 

-  Skloprojekt by to ud ělal za 2 miliony korun, 

-  PSK Tuzar (?) za 1,99 milionu korun, 

-  firma Dipro (?) za 1,98 milionu korun a 

-  firma D plus, ta, která d ělala prvotní studii, za 1,96 

milionu korun. 

 

Takto bylo zadáno vypracování projektové dokumentac e a m ě 

by velmi zajímalo 

 

1)  kolik firma D plus dostala za svou první studii, 

2)  ráda bych dostala smlouvu s firmou Tomi v četn ě dodatku a 

zdůvodn ění toho, pro č je to odstupné pro firmu Tomi tak 

vysoké a pro č bylo tak nutné vypov ědět smlouvu nesmírn ě 

rychle, 

3)  jak se zamezilo tomu, aby firma D plus, která 

zpracovávala onu primární pilotní studii a posléze byla 

mezi p ěti oslovenými, nebyla v ůči ostatním ve výhod ě, 

4)  jestli na ostatní práce na Penzionu Malešice budou 

vypisována otev řená výb ěrová řízení nebo stále jenom 

řízení poptávková. 

 

Děkuji.  

 

 

 Pan Zoufalík: Také d ěkuji za vaše dotazy. Mám 30 dn ů na 

to, abych vám písemn ě odpov ěděl.  
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 P ředsedající: Také d ěkuji a p řimlouvám se za to, protože 

to bude obsáhlá odpov ěď. 

 

 Jinak mohu říci, že budeme samoz řejm ě postupovat v rámci 

zákona. 

 

 Vzhledem k tomu, že se nikdo další do diskuse nehl ásí, 

uzavírám diskusi a o p ředloženém návrhu usnesení k tomuto 

materiálu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 22 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu programu, kte rým 

je bod po řadové číslo 

 

7. 

 

Informace o pr ůběhu rekonstrukce staré vršovické radnice 

v Praze 10. 

 

 

 Op ět p ředávám slovo panu kolegovi Zoufalíkovi. 

 

 

 Pan Zoufalík: Pane starosto, dámy a pánové, p ředkládám, 

vám pravidelnou informaci o rekonstrukci staré vršo vické 
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radnice. Je to projekt, který je v tuto chvíli tím 

nejzajímav ějším, který radnice Prahy 10 provádí. 

 

 Ze zprávy, kterou máte na stole, bych vypíchl dv ě základní 

informace: 

 

-  první z nich je, že v sou časné dob ě probíhá zpracování 

projektové dokumentace na interiéry objektu, 

-  druhá, kterou vidí každý, kdo kolem jezdí, je, že 

v souladu s uzav řenými smluvními vztahy v této chvíli 

intenzivn ě probíhá rekonstrukce celého objektu. 

 

Další informace, které si myslím, že budou už op ět o n ěco 

zajímav ější, vám slibuji p ředat na dalším, zá řijovém jednání 

zastupitelstva, které ur čit ě bude op ět zatíženo informacemi 

k této problematice.  

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Nepevný. Prosím.  

 

 

 Pan Nepevný: Pane místostarosto, v informacích, které jsou 

nám p ředloženy, je psáno, že rada m ěstské části rozhodla o 

jiném využití ur čité části Záme čku. 

 

 Cituji: „Rada m ěstské části na základ ě doporu čení komise 

územního rozvoje rozhodla o zm ěně využití jižního p ředpolí 

objektu vršovického Záme čku.“ 

 

 Můžete nám k tomu říct n ějaké podrobnosti?  
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 Pan Zoufalík: Jedná se o to, že komise územního rozvoje a 

další komise k tomu m ěly možnost ve t řech variantách řešit 

zatá čku pod Záme čkem, tzn. že  

 

-  jedna z variant byla, že zachováme tamní obch ůdky, 

-  další z variant byla, že tyto obch ůdky nezachováme a bude 

tam parková výsadba, 

-  t řetí varianta nebyla nejlevn ější, že by se tam ud ělala 

kolonáda. 

 

Z titulu snížení náklad ů na rekonstrukci Záme čku jsme se 

jménem komise územního rozvoje rozhodli, že obch ůdky se 

odstraní a místo nich se ud ělá parková úprava. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsem na minulém zastupitelstvu  po 

mnoha letech chyb ěl, te ď jsem se od pana Mgr. Eksteina 

dozv ěděl, že všechny tyto informace zastupitelstvo získalo  na 

minulém zasedání zastupitelstva. Omlouvám se, ale t uto 

informaci jste získali. 

 

 

 Pan Nepevný: Byli jsme na tom stejn ě, já jsem byl též 

nemocen. (Oživení.) 

 

 

Pan Zoufalík: Sta čí tato odpov ěď? (Ano.) D ěkuji. 

 

 Dovolím si proto uzav řít diskusi a požádal bych pana 

předsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu usnesení 

k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 7 v p ředloženém textu beze zm ěny. 
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 Pan Zoufalík: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

8. 

 

Návrh na poskytnutí p římé adresné finan ční podpory za období 

01-03/2012 z d ůvodu jednostranného zvýšení nájemného. 

 

 

 Jedná se o technickou v ěc, kterou vám p ředkládám každé 

čtvrtletí. 

 

 Zastupitelstvo m ěstské části od roku 2008 poskytuje p římou 

finan ční podporu lidem, kte ří mají problém s financováním 

svých nájm ů v d ůsledku jednostranného zvyšování nájemného. 

 

 Pro první čtvrtletí tohoto roku se nám sešlo 5 žádostí, 

při čemž čty řem z nich bylo vyhov ěno, o nich dnes budeme 

hlasovat, jednu žádost jsme vylou čili, protože žadatel m ěl 

vysoký p říjem.  
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 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a požádal bych pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme nehlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 8 v p ředloženém textu beze zm ěny. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

9. 

 

Návrh na ud ělení výjimky ze Zásad pro prodej dom ů se šesti a 

méně byty, ve kterých je nejmén ě polovina byt ů užívána jejich 

oprávn ěnými nájemci v souvislosti s prodejem domu číslo 

popisné 2215 a pozemk ů parcelní číslo 3976 a 3983/7, 

katastrální území Vinohrady, ulice U zdravotního ús tavu 

2215/12. 
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 V tomto materiálu řešíme žádost o výjimku. 

 

 Na minulém zasedání zastupitelstva schválilo zastu pitel-

stvo m ěstské části Zásady pro prodej dom ů se šesti a mén ě byty 

v situaci, kdy v t ěchto domech dnes žije 50 a víc procent 

oprávn ěných nájemc ů. 

 

 Na základ ě t ěchto Zásad p řišli nájemci z domu U 

zdravotního ústavu 2215/12 a žádají o schválení výj imky z 

t ěchto Zásad. Výjimka spo čívá v možnosti prodeje dom ů fyzickým 

osobám  bez nutnosti založení právnické osoby za ú čelem koup ě. 

 

 S ohledem na jednotný postup v rámci t ěchto Zásad 

navrhujeme tento materiál neschválit. 

 

 Otevírám diskusi k tomu bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí pan Mgr. Ekstein. Prosím.  

 

 

 Pan Ekstein: Dobrý den! Tento materiál byl doplnit tím, že 

jsem s t ěmito oprávn ěnými nájemci jednal a oni svou žádost 

zdůvod ňují tím, že v po čtu dvou nemohou založit družstvo, což 

je podle obchodního zákoníku pravda, protože musí b ýt 

minimáln ě p ět zakládajících člen ů, a mají velké komplikace, a 

by dostali hypotéku jaké p řípadná spole čnost s ru čením 

omezeným. 

 

 Souhlasím s tím, co říkal pan místostarosta. Domnívám se, 

že v rámci sou časného b ěhu t ěchto Zásad poskytování výjimek by 

tento systém ur čitým zp ůsobem narušilo a že o p řípadných 

výjimkách by se m ělo jednat až poté, kdy všichni ostatní 

případní nájemci bu ď využijí nebo nevyužijí možnosti 
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postupovat podle t ěchto Zásad, a následn ě by bylo možné 

případné zd ůvodn ěné výjimky projednat.  

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji, pane magist ře, za vysv ětlení. 

 

 Pokud se nehlásí nikdo z řad zastupitel ů (nehlásí), mám 

zde k tomuto bodu p řihlášeny dva ob čany. 

 

 První z nich je pan ********, p řipraví se pan ********.  

 

Žádám pana ********, aby se ujal slova. 

 

 

 Pan ******** : Dobrý den! P řišel jsem v podstat ě 

s technickou žádostí, která se netýká p římo tohoto bodu, ale 

týká se zmi ňovaných Zásad a práv ě toho, o čem tady pan Mgr. 

Ekstein mluvil. 

 

 Jménem Ob čanského sdružení spravedlivé bydlení žádám 

zastupitelstvo m ěstské části o posunutí termínu pro založení 

právnické osoby práv ě pro ú čel koup ě t ěchto vila dom ů, a to 

z 15. července na 15. srpna, a to z t ěchto d ůvod ů. 

 

 Vzhledem k okolnostem ohledn ě financování koup ě, jak už 

tady pan Ekstein zmi ňoval, je pot řeba již založené právnické 

osoby, což jsou vlastn ě spole čnosti s ru čením omezeným, 

transformovat z s.r.o. na družstva, což vlastn ě zp ůsobilo 

několikatýdenní zdržení.  

 

 Dalším d ůvodem je to, že p ři zakládání družstva jsme m ěli 

slíbenou pomoc od Advokátní kancelá ře Rychetský, ale tato 

spolupráce byla pon ěkud problematická, dostávali jsme od ní 
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nejednozna čné informace, p řípadn ě reakce s velkým zpožd ěním, 

což nám, op ět zp ůsobilo n ěkolikatýdenní zdržení. 

 

 T řetím d ůvodem je to, že tento posun v podstat ě nemá vliv 

na samotný prodej vzhledem k tomu, že je naplánovan ý až na 

září, takže v d ůsledku toho bych cht ěl požádat o posun z 15. 

července na 15. srpna. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Dáme ješt ě prostor k vystoupení 

dalšímu ob čanovi a mezitím bych požádal pana Mgr. Eksteina, 

abyste technicky p řipravili posunutí tohoto termínu, aby to 

bylo hlasovatelné.  

 

 Vzhledem k tomu, že jste ob čan, osvojuji si tento návrh, 

kolega Zoufalík se s tímto návrhem ztotož ňuje. 

 

Myslím si, že není problém, abychom tento termín 

prodloužili a stanovili ho tak, abychom mohli stihn out 

zářijové jednání zastupitelstva. Doufám, že do zá ří bychom 

byli schopni všechno stihnout. 

 

 Dejte to dohromady, v tuto chvíli máte čas, nicmén ě 

vystoupí ješt ě jeden ob čan, a to pan ********.  

 

Pan ******** má tudíž slovo a pak bychom se vrátili  

k tomuto pozm ěňovacímu návrhu.  

 

 

 Pan ******** : Dobrý den! Jsem oprávn ěný nájemce 

zmi ňovaného domu U zdravotního ústavu 12. 

 

 Tento d ům je totiž specifický tím, že jako jediný 

z vybraných dom ů se šesti a mén ě byty má jenom dv ě bytové 
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jednotky obsazené dv ěma rodinami. To znamená, že nejsme 

schopni, jak tady bylo řečeno, založit družstvo. 

 

 Pokud jde o spole čnost s ru čením omezeným, navštívili jsme 

t ři bankovní ústavy, ale bylo nám řečeno „až p řijde nové 

s.r.o.“. Prost ě mu nic nep ůj čí, protože nemá historii. A ť 

přijdeme za rok, p řineseme hospodá řskou bilanci, pak se s námi 

budou bavit. Víc je nezajímalo. V r ůzných podobách se to 

opakovalo t řikrát. 

 

 Právnická osoba pro nás tudíž v tomto okamžiku nic  

nepřináší, nic neuleh čuje, nic nedává. Daleko nejjednodušší 

řešení v našem p řípad ě, protože tyto dv ě bytové jednotky jsou 

naprosto identické co do rozlohy, řešení, je podílové 

spoluvlastnictví. Je to jednouché, právn ě čisté, šet ří to čas, 

energii a nakonec i peníze. 

 

 D ěkuji vám. (Potlesk.) 

 

 

 Pan Zoufalík: Pane starosto, p řicházím s návrhem, protože 

se p řiznám, že tyto informace jsem nem ěl, a navrhuji tento 

materiál stáhnout a dopracovat možné řešení na p říští jednání 

zastupitelstva. 

 

 (Up řesn ění pana Mgr. Eksteina.) 

 

 Můj nápad na stažení materiálu mi nyní byl korigován,  

protože bychom nestihli ur čité termíny, takže bychom t ěmto 

lidem mohli naopak ublížit. Proto te ď budeme hledat rychlé 

řešení. 
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 Pane starosto, navrhuji p řerušit jednání o bodu číslo 9 a 

pokra čovat v projednávání dalších bod ů a v pr ůběhu jednání se 

k projednávání bodu číslo 9 vrátit pozd ěji. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Žádám proto právníky, aby 

 

a)  pracovali na návrhu, který tady zazn ěl, 

b)  abychom si vyjasnili problematiku t ěchto dvou byt ů, jakým 

způsobem to ud ělat. 

 

Možná, že n ějaká diskuse by tady mohla zaznít ješt ě ke 

druhému p řísp ěvku pana ********. 

 

 Te ď říkám sám za sebe, že asi v tuto chvíli není problém , 

když máme plné spektrum informací, ud ělat výjimku, a pokud 

jsou tam skute čně dva pln ě obsazené byty, prodat to t ěmto 

dvěma oprávn ěným nájemc ům s tím, že bude každý nich vlastnit 

ideální část tohoto domu. Tento návrh musí ale p řipravit 

právní zástupci. 

 

 Proto v tuto chvíli navrhuji p řerušení projednávání tohoto 

bodu programu tak, aby právníci m ěli čas to p řipravit, a 

vrátíme se k n ěmu v pr ůběhu dalšího jednání zastupitelstva. 

 

 Kdo, prosím, souhlasí s p řerušením tohoto bodu programu? 

(Probíhá hlasování. 

 

 Výsledky: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

39 

Tento návrh byl schválen a k projednávání tohoto bo du se 

vrátíme, jakmile budou naši právní zástupci p řipraveni. 

 

 Budeme pokra čovat projednáváním dalších bod ů, takže 

předávám slovo panu Zoufalíkovi. 

 

 

 Pan Zoufalík: Přistoupíme k projednávání dalšího bodu 

schváleného programu, kterým je bod po řadové číslo 

 

10. 

 

Návrh na zp ětné za řazení nájemc ů byt ů do privatizace domovního 

fondu sv ěřeného m ěstské části Praha 10 v návaznosti na podané 

žádosti. 

 

 

 Jedná se o technický materiál. Víte, že zde byli d lužníci, 

kte ří nám dlužili za nájem a p řesto žádali o privatizaci. Ta 

jim ale umožn ěna nebyla.  

 

 Ve chvíli, kdy dlužníci za čali tyto nájmy hradit, 

prost řednictvím zastupitelstva jsme jim umožnili privatiz aci 

uskute čnit. 

 

 V tomto materiálu řešíme dva dlužníky, kte ří sv ůj dluh 

uhradili, takže rozhodnutím zastupitelstva je za řazujeme zp ět 

do procesu privatizace. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám proto diskusi a žádám pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 10 v p ředloženém textu beze zm ěny. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledek hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalších bod ů schváleného 

programu, které jsou uvedeny pod po řadovým číslem  

 

11. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části – 

uzav ření smluv o p řevodu bytových jednotek. 

 

 

 Jedná se o body pod po řadovými číslo 11/1 – 11/9. V nich 

řešíme zm ěny usnesení v materiálech, které se týkají 

privatizace bytového fondu. 

 

 Změny usnesení zahrnují  

 

-  neplatnost výpov ědí, 

-  přechody nájm ů, 
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-  nápravu administrativních chyb v prohlášení vlastní ka, 

-  uzav ření nájemní smlouvy s nájemníky v domech se šesti a  

méně byty. 

 

Otevírám proto diskusi k bod ům 11/1 – 11/9. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi.  

 

 

 První z t ěchto bod ů je bod po řadové číslo 

 

11/1. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 10/50/2012 ze dne 4. 5. 2012 k návrhu na uzav ření smluv 

převodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

1231, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo 

orienta ční 156, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci. 

 

 

 P ředsedající: O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro hlasovalo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

 

Pan Zoufalík: Dalším bodem je bod číslo  

 

11/2. 
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Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 10/46/2012 ze dne 4. 5. 2012 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1158, katastrální území Vršovice, ulice Vrš ovická, 

číslo orienta ční 75, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1161, 1159, 

1160 a 1158, katastrální území Vršovice, ulice Bajk alská, 

číslo orienta ční 6, Jerevanská, číslo orienta ční 14 a 16 a 

Vršovická, číslo orienta ční 75, Praha 10, rozd ělených na 

jednotky.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/3. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/55/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1066, katastrální území Vršovice, ulice Jer evanská, 

číslo orienta ční 3, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 
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pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1064, 1065, 

1066 a 1067, katastrální území Vršovice, ulice Jere vanská, 

číslo orienta ční 7, 5, 3 a 1, Praha 10, rozd ělených na 

jednotky.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování. ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/4. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/44/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1268, katastrální území Vršovice, Kubánské náměstí, 

číslo orienta ční 9, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1270, 1269 a 

1268, katastrální území Vršovice, Kubánské nám ěstí, číslo 

orienta ční 7, 8 a 9, Praha 10, rozd ělených na jednotky.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

44 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/5. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/41/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1273, katastrální území Vršovice, ulice Lit evská, 

číslo orienta ční 2, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1271, 1272, 

1273 a 1274, katastrální území Vršovice, Kubánské n áměstí, 

číslo orienta ční 5 a 4, a ulice Litevská, číslo orienta ční 2 a 

4, Praha 10, rozd ělených na jednotky.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  
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Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/6. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 8/36/2011 ze dne 12. 12. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci domu číslo 

popisné 1824, katastrální území Strašnice, ulice Pr ůběžná, 

číslo orienta ční 59, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětnými domy ze 

stavebn ětechnického celku, tj. dom ů číslo popisné 1823, 1824, 

1825 a 1826, katastrální území Strašnice, ulice Pr ůběžná, 

číslo orienta ční 57, 59, 61 a 63, Praha 10, rozd ělených na 

jednotky.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/7. 
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Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 3/54/2011 ze dne 11. 3. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu bytových jednotek budovy číslo popisné 1415, 

katastrální území Vršovice, ulice Taškentská, číslo orienta ční 

4, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/8. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 3/44/2011 ze dne 11. 3. 2011 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

1183, katastrální území Vršovice, ulice Sámova, číslo 

orienta ční 23, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

Dalším bodem je bod po řadové číslo  

 

11/9. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 5/69/2011 ze dne 6. 12. 2007 k návrhu na uzav ření smluv 

o p řevodu vlastnictví bytových jednotek budovy číslo popisné 

1178, katastrální území Vršovice, ulice Sámova, číslo 

orienta ční 13, Praha 10, s oprávn ěnými nájemci.  

 

 

 O tomto návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.  ) 

 

 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo,  

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

12. 
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Návrh provád ěcího p ředpisu na prodej bytových jednotek 

oprávn ěným nájemc ům v domech, jejichž prodej byl odsouhlasen 

usnesením zastupitelstva m ěstské části číslo 8/73/2011 ze dne 

12. 12. 2011. 

 

 

 Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 schválilo na svém 

zasedání dne 12. 12. 2011 prodej části domovního fondu 

sv ěřeného m ěstské části Praha 10. 

 

 Tímto krokem byl odsouhlasen prodej 139 dom ů, ve kterých 

se nachází 2067 byt ů. V souladu s uvedeným rozhodnutím byla 

provedena p říprava realizace t ěchto zám ěr ů. Tato p říprava je 

popsána v d ůvodové zpráv ě. 

 

 Zárove ň byl zpracován provád ěcí p ředpis pro prodej 

bytových jednotek, který p ředkládám ke schválení.  

 

 Návrh p ředpisu vychází ze Zásad prodeje byt ů, které byly 

již v minulosti schváleny zastupitelstvem m ěstské části. 

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k bodu číslo 12. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 12 tak, jak byl p ředložen, tzn. beze zm ěny. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování. ) 
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 Výsledky hlasování:  

 

-  pro hlasovalo 28 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji.  

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

13. 

 

Návrh zám ěru na prodej bytových jednotek. 

 

 

 Dámy a pánové, body 13/1 až 13/83 jsou podle mého názoru 

při jednání tohoto zastupitelstva body nejzásadn ější. 

 

 Jak jsem už zmínil v p ředchozím materiálu, zastupitelstvo 

městské části Praha 10 na svém zasedání v prosinci 2011 

schválilo prodej 139 dom ů. V bodech po řadové číslo 13/1 až 

13/83 p ředkládám prodej 85 dom ů, p ři čemž ve dvou p řípadech se 

jedná o stavebn ětechnický celek.  

 

 V t ěchto domech se nachází 995 byt ů, p říjem z prodeje 

t ěchto byt ů v p řípad ě, že bude stoprocentní zájem, 

předpokládáme ve výši 770 milion ů korun. 

 

 Zbývající část do zmi ňovaných 139 dom ů budeme 

zastupitelstvu p ředkládat na p říštím jednání zastupitelstva.  
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 Otevírám diskusi k bod ům číslo 13/1 až 13/83. (Nikdo ze 

zastupitel ů se nehlásí.) 

 

 Do diskuse k bodu číslo 13/63 se hlásí pan ********, 

Ruská. Prosím ho proto,aby se ujal slova. 

 

 

 Pan ******** : Dobrý den! Profesí jsem inženýr architekt, 

takže asi n ěco o t ěchto domech vím, nicmén ě cht ěl bych se 

zeptat, jestli pro blok z roku 1927, památkov ě chrán ěný, mezi 

Ruskou, Tolstého, Na Mí čánkách a Bulharskou, budou prakticky 

nasazovány zpr ůměrované ceny pro jednotlivé byty, nebo jestli 

to bude posuzováno individuáln ě, každý d ům zvláš ť. 

 

 Pro č se na to ptám? Z toho d ůvodu, že nap říklad řada dom ů 

na Ruské od Tolstého, Ruská 70 a 82, je v jakémsi s vahu sm ěrem 

k Mí čánkám, kde u Tolstého prakticky v prvním suterénu j sou 

jenom boxy, zatímco na konci této řady je už druhý, velice 

hluboký suterén, který je do zna čné míry zdevastovaný, jsou 

tam havarijní stavy. 

 

 Mám k dispozici dokumenta ční fotografie apod., p ři čemž 

firma Facility, konkrétn ě pan Jení ček, d říve Satrapa, to již 

dlouhou dobu odmítají opravovat, zkrátka na to svým  zp ůsobem 

„kašlou“. 

 

 V tom je podstata mé otázky, jestli jsou diferenco vané 

ceny pro jednotlivé objekty z této řady, anebo jestli jsou 

nasazeny na naprosto stejné úrovni. 

 

 Náš d ům v Ruské 80, kde mám malou p ředzahrádku jako 

prakticky botanickou zahradu, tuto ulici jsem m ěl na starosti, 

má jako jediný z této řady dom ů velice devastované prostory 

vedle anglických dvork ů, které jsou pomalu v havarijním stavu. 
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 D ěkuji za p řípadné vysv ětlení tohoto mého dotazu. 

 

 

 Pan Zoufalík: Pokud bychom se mohli domluvit, ihned bych 

vám odpov ěděl a ud ělali bychom to následujícím zp ůsobem: 

 

-  jednak vám pošleme písemnou odpov ěď, abyste si ji mohl 

domu v klidu p řečíst, 

-  jednak každý d ům má sv ůj znalecký posudek, tzn. že každý 

dům je znalecky hodnocen a v tomto hodnocení je promí tnut 

technický stav budovy. 

 

Opakuji však, že konkrétn ě k vašemu domu vám pošleme 

písemnou zprávu. 

 

 Budete-li mít zájem, takových lidí p řichází mnoho a ptají 

se na privatizaci, nebude problém, abyste se dostav il do mé 

kancelá ře a m ůžeme se o tom spolu pobavit. 

 

 

 Pan ******** : To bych uvítal. 

 

 

 Pan Zoufalík: Byl by takovýto postup možný?  

 

 

 Pan ******** : Je to možné, nicmén ě ješt ě p ředtím, než 

byste mi posílal odpov ěď, mohli bychom si p řípadn ě n ěco 

vysv ětlit. Tam totiž hrozí jedna v ěc. 

 

 Vzhledem k tomu, že speciáln ě náš d ům by byl oproti 

sousedním dom ům zatížen částkou zhruba milion korun na 
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dodate čné opravy, zvyšoval by se náklad jednotlivých 

nájemník ů. 

 

 

 Pan Zoufalík: Mohu vás uklidnit, zastupitelé to už v ědí, 

protože váš d ům není první, který bychom prodávali, ceny 

jednotlivých byt ů jsou více než p říjemné. Zastupitelstvo 

oprávn ěným nájemc ům dává domy za opravdu slušnou cenu, ale 

řekn ěme si, že se domluvíme na sch ůzce, na které se vám budu 

snažit vysv ětlit celý princip privatizace. 

 

 Krom ě toho na vaši otázku dostanete ode m ě i písemnou 

odpov ěď. 

 

 

 Pan ******** : Pane místostarosto, mohl bych se u vás 

zastavit p řípadn ě ve st ředu? (Oživení.) 

 

 

 P ředsedající: Prosím, dohodn ěte se. Pane místostarosto, 

dohodn ěte se hned te ď s panem architektem na sch ůzce, já 

mezitím budu řídit projednávání dalších bod ů. 

 

 D ěkujeme, pane architekte. 

 

 

 Pan ******** : Já vám také d ěkuji. Nashledanou. 

 

 

 P ředsedající: Děkujeme, nashledanou. 

 

 Vzhledem k tomu, že už do rozpravy není p řihlášen žádný 

další ob čan k bod ům pod číslem 13, p řistoupíme k jednotlivým 

podbod ům. 
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 Prvním z nich je bod po řadové číslo 

 

13/1. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1034, katastrální území Michle, ulice Brtnická, číslo 

orienta ční 8, Praha 10, rozd ěleném na jednotky.  

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 13/1 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/2. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

92, katastrální území Michle, ulice Elektrárenská, číslo 

orienta ční 10, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

 Prosím p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 13/2 beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá 

hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/3. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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1797, katastrální území Strašnice, ulice Ke Strašni cké, číslo 

orienta ční 4, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. dom ů číslo popisné 1798 a 1797, katastrální území 

Strašice, ulice Pr ůběžná, číslo orienta ční 43, a ulice Ke 

Strašnické, číslo orienta ční 4, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/4. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

832, katastrální území Strašnice, ulice Kralická, číslo 

orienta ční 12, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/5. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1859, katastrální území Strašnice, ulice Krátká, číslo 

orienta ční 20, Praha 10, rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/6. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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686, katastrální území Strašnice, ulice Krátká, číslo 

orienta ční 16, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 684 a 686, katastrální území Strašnice , 

ulice Krátká, číslo orienta ční 14 a 16, rozd ěleného na 

jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/7. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

684, katastrální území Strašnice, ulice Krátká, číslo 

orienta ční 14, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 686 a 684, katastrální území Strašnice , 

ulice Krátká, číslo orienta ční 16 a 14, rozd ěleného na 

jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/8. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1012, katastrální území Strašnice, ulice Limuzská, číslo 

orienta ční 6, Praha 10, rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 (Pan starosta byl upozorn ěn na to, že nehlasoval.) 

 

 

 P ředsedající: Omlouvám se, že zapomínám hlasovat, nicmén ě 

jsem samoz řejm ě PRO, ale tento materiál bych schválen, takže 

v tom není problém, nicmén ě d ěkuji za upozorn ění. 
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 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/9. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1864, katastrální území Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo 

orienta ční 69, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 1864, 1863, 1862 a 1861, katastrální ú zemí 

Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo orienta ční 69, 67, 65 a 63, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/10. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1863, katastrální území Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo 

orienta ční 67, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 1864, 1863, 1862 a 1861, katastrální ú zemí 
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Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo orienta ční 69, 67, 65 a 63, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/11. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1862, katastrální území Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo 

orienta ční 65, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 1861, 1862, 1863 a 1864, katastrální ú zemí 

Strašnice, ulice Na hroud ě, číslo orienta ční 63, 65, 67 a 69, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/12. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

444, katastrální území Strašnice, ulice Nad Primask ou, číslo 

orienta ční 49, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 382 a 444, katastrální území 

Strašnice, ulice Saratovská, číslo orienta ční 25, ulice Nad 

Primaskou, číslo orienta ční 49, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/13. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1140, katastrální území Strašnice, ulice Nad Primas kou, číslo 

orienta ční 32, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/14. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1831, katastrální území Strašnice, ulice Nu čická, číslo 

orienta ční 40, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 1831, 1830, 1829, 1828 a 1827, 

katastrální území Strašnice, ulice Nu čická, číslo orienta ční 

40 a 38, ulice Nad Pr ůběžná, číslo orienta ční 65, 67 a 69,, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/15. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

38, katastrální území Strašnice, ulice Nu čická, číslo 

orienta ční 49, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 1831, 1830, 1829, 1828 a 1827, 

katastrální území Strašnice, ulice Nu čická, číslo orienta ční 

40 a 38, ulice Pr ůběžná, číslo orienta ční 65, 67 a 69, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 
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 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/16. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

18, katastrální území Strašnice, ulice Révová, číslo 

orienta ční 49, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/17. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

838, katastrální území Strašnice, ulice Saratovská,  číslo 

orienta ční 27, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  
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O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/18. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

382, katastrální území Strašnice, ulice Saratovská,  číslo 

orienta ční 25, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 382 a 444, katastrální území 

Strašnice, ulice Saratovská, číslo orienta ční 25, ulice Nad 

Primaskou, číslo orienta ční 49, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
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 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/19. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

517, katastrální území Strašnice, ulice Saratovská,  číslo 

orienta ční 19, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/20. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1937, katastrální území Strašnice, ulice U hranic, číslo 

orienta ční 21, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 1936 a 1937, katastrální území Strašni ce, 

ulice U hranic, číslo orienta ční 19 a 21, v četn ě zastav ěných 
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pozemků a pozemk ů souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným 

na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/21. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1484, katastrální území Strašnice, ulice U hranic, číslo 

orienta ční 11, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/22. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

390, katastrální území Strašnice, ulice Vod ěradská, číslo 

orienta ční 11, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 390 a 391, katastrální území 

Strašnice, ulice Vod ěradská, číslo orienta ční 11 a 9, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/23. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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391, katastrální území Strašnice, ulice Vod ěradská, číslo 

orienta ční 9, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 390 a 391, katastrální území 

Strašnice, ulice Vod ěradská, číslo orienta ční 11 a 9, 

rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/24. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

878, katastrální území Strašnice, ulice V olšinách,  číslo 

orienta ční 8, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

70 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/25. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

924, katastrální území Strašnice, ulice Za poštou, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/26. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

465, katastrální území Vinohrady, ulice Francouzská , číslo 

orienta ční 64, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/27. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1398, katastrální území Vinohrady, ulice Chorvatská , číslo 

orienta ční 15, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/28. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

970, katastrální území Vinohrady, ulice Korunní, číslo 

orienta ční 72, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/29. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

2450, katastrální území Vinohrady, ulice Mrštíkova,  číslo 
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orienta ční 1, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  2 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/30. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

584, katastrální území Vršovice, ulice B ělocerkevská, číslo 

orienta ční 25, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 583 a 584, katastrální území Vršovice,  

ulice 28. pluku, číslo orienta ční 47, a ulice B ělocerkevská, 

číslo orienta ční 25, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/31. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

584, katastrální území Vršovice, ulice B ělocerkevská, číslo 

orienta ční 25, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 583 a 584, katastrální území Vršovice,  

ulice 28. pluku, číslo orienta ční 47, a ulice B ělocerkevská, 

číslo orienta ční 25, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/32. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

715, katastrální území Vršovice, ulice Bulharská, číslo 

orienta ční 39, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, ze stavebn ětechnického 

celku, tj. dom ů číslo popisné 715, 714, 713 a 712, katastrální 

území Vršovice, ulice Bulharská, číslo orienta ční 39 a 41, 

ulice Na Mí čánkách, číslo orienta ční 11 a 13, rozd ělených na 

jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/33. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

734, katastrální území Vršovice, ulice Bulharská, číslo 

orienta ční 28, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/34. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

619, katastrální území Strašnice, ulice Bulharská, číslo 

orienta ční 8, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ělené na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 
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13/35. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

620, katastrální území Vršovice, ulice Bulharská, číslo 

orienta ční 6, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/36. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

371, katastrální území Vršovice, ulice Černomo řská, číslo 

orienta ční 16, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/37. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

359, katastrální území Vršovice, ulice Holandská, číslo 

orienta ční 34, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/38. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

115, katastrální území Vršovice, ulice Holandská, číslo 

orienta ční 18, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/39. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1008, katastrální území Vršovice, ulice Holandská, číslo 

orienta ční 13, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/40. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

428, katastrální území Vršovice, ulice Charkovská, číslo 

orienta ční 21, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleném na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/41. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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81 

61, katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo 

orienta ční 45, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, tj. domu číslo popisné 61, 

katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo orienta ční 

43 a 45, rozd ěleného na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/42. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

61, katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo 

orienta ční 43, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem, tj. domu číslo popisné 61, 

katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo orienta ční 

45 a 43, rozd ěleného na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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ochran ě osobních údaj ů.  
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-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/43. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

862, katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo 

orienta ční 42, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/44. 
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83 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

444, katastrální území Vršovice, ulice Koda ňská, číslo 

orienta ční 11, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/45. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1059, katastrální území Vršovice, ulice Konopiš ťská, číslo 

orienta ční 15, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 
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ochran ě osobních údaj ů.  
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/46. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

459, katastrální území Vršovice, ulice Konopiš ťská, číslo 

orienta ční 13, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/47. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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112, katastrální území Vršovice, ulice Krymská, číslo 

orienta ční 4, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/48. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

733, katastrální území Vršovice, ulice Minská, číslo 

orienta ční 8, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 31 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/49. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

776, katastrální území Vršovice, ulice Minská, číslo 

orienta ční 2, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. domu číslo popisné 776, katastrální zemí Vršovice, ulice 

Minská, číslo orienta ční 2, Vršovická, číslo orienta ční 39, a 

41, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/50. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

861, katastrální území Vršovice, ulice Moskevská, číslo 

orienta ční 78, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/51. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

697, katastrální území Vršovice, ulice Moskevská, číslo 

orienta ční 72, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/52. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

667, katastrální území Vršovice, ulice Moskevská, číslo 

orienta ční 68, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/53. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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366, katastrální území Vršovice, ulice Moskevská, číslo 

orienta ční 23, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/54. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

713, katastrální území Vršovice, Na Mí čánkách, číslo 

orienta ční 11, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. dom ů číslo popisné 715, 714, 713 a 712, katastrální území  

Vršovice, Ulice Bulharská, číslo orienta ční 39 a 41, ulice na 

Míčánkách, číslo orienta ční 11 a 13, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
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-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/55. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

481, katastrální území Vršovice, ulice Na Mí čánkách, číslo 

orienta ční 5, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/56. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

527, katastrální území Vršovice, ulice Na spojce, číslo 

orienta ční 16, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/57. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

731, katastrální území Vršovice, ulice Na spojce, číslo 

orienta ční 1, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/58. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

570, katastrální území Vršovice, ulice Norská, číslo 

orienta ční 7, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  21 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/59. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
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1253, katastrální území Vršovice, ulice Norská, číslo 

orienta ční 4, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/60. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

758, katastrální území Vršovice, ulice Oblouková, číslo 

orienta ční 19, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
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ochran ě osobních údaj ů.  
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/61. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1230, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo 

orienta ční 154, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/62. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

711, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 
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82, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 (P ředsednictví p řebírá 1. místostarosta. 

 

 

 Pan Novák: Přebírám řízení jednání zastupitelstva. 

 

 

Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/63. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

710, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 

80, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 
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 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/64. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

709, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 

78, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/65. 
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Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

708, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 

76, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/66. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

706, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 

72, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 26 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/67. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

705, katastrální území Vršovice, ulice Ruská, číslo orienta ční 

70, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/68. 
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rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

99 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

186, katastrální území Vršovice, ulice Rybalkova, číslo 

orienta ční 33, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/69. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

994, katastrální území Vršovice, ulice Slovinská, číslo 

orienta ční 25, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 
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-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/70. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

995, katastrální území Vršovice, ulice Slovinská, číslo 

orienta ční 18, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/71. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 
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765, katastrální území Vršovice, ulice Slovinská, číslo 

orienta ční 15, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/72. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

42, katastrální území Vršovice, ulice Smolenská, číslo 

orienta ční 29, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/73. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

159, katastrální území Vršovice, ulice U vršovickéh o nádraží, 

číslo orienta ční 12, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a 

pozemků souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na 

jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/74. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1069, katastrální území Vršovice, ulice V olšinách,  číslo 
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orienta ční 15, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/75. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

800, katastrální území Vršovice, ulice Vršovická, číslo 

orienta ční 47, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/76. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

776, katastrální území Vršovice, ulice Vršovická, číslo 

orienta ční 41, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. domu číslo popisné 776, katastrální území Vršovice, ulice  

Minská, číslo orienta ční 39 a 41, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/77. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

776, katastrální území Vršovice, ulice Vršovická, číslo 
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orienta ční 39, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem ze stavebn ětechnického celku, 

tj. domu číslo popisné 776, katastrální území Vršovice, ulice  

Minská, číslo orienta ční 2, Vršovická, číslo orienta ční 39 a 

41, rozd ělených na jednotky.  

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 22 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/78. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

644, katastrální území Vršovice, ulice Žitomírská, číslo 

orienta ční 32, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/79. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

743, katastrální území Vršovice, ulice Žitomírská, číslo 

orienta ční 24, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/80. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

742, katastrální území Vršovice, ulice Žitomírská, číslo 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

107  

orienta ční 224, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/81. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

583, katastrální území Vršovice, ulice 28. pluku, číslo 

orienta ční 47, Praha 10, ze stavebn ětechnického celku, tj. 

domů číslo popisné 584 a 583, katastrální území Vršovice,  

ulice B ělocerkevská, číslo orienta ční 25, a ulice 28. pluku, 

číslo orienta ční 47, rozd ělených na jednotky. 

 

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/82. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1728, katastrální území Záb ěhlice, ulice Záb ěhlická, číslo 

orienta ční 75, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  

 

O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Dalším návrhem je bod po řadové číslo 

 

13/83. 

 

Návrh zám ěru na prodej jednotek a uzav ření smluv o p řevodu 

bytových jednotek s oprávn ěnými nájemci v dom ě číslo popisné 

1749, katastrální území Záb ěhlice, ulice Záb ěhlická, číslo 

orienta ční 39, Praha 10, v četn ě zastav ěných pozemk ů a pozemk ů 

souvisejících s p ředmětným domem rozd ěleným na jednotky.  
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O návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 P ředávám řízení našeho zasedání panu starostovi.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji, pane 1. místostarosto. 

 

 Vzhledem k tomu, že jsme ukon čili blok bod ů uvedených pod 

pořadovým číslem 13 a máme upraven návrh usnesení k bodu číslo 

9, jehož projednávání jsme p řerušili, vystupovali zde dva 

občané v souvislosti s výjimkami, protože tam byly dv ě bytové 

jednotky, tento návrh usnesení je upraven tak, že s e navrhuje, 

aby byla ud ělena výjimka, aby to mohly koupit dv ě fyzické 

osoby. 

 

 Zárove ň ve stejném návrhu usnesení je konstatováno, že se 

prodlužuje lh ůta do 15. 8. t. r., jak zazn ělo od dalšího 

našeho ob čana.  

 

 Prosím proto p ředsedu návrhového výboru, aby pro jistotu 

přečetl návrh tohoto usnesení, abychom p řesn ě v ěděli, o čem 

budeme hlasovat. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 9 k návrhu na ud ělení výjimky ze Zásad pro 

prodej dom ů se šesti a mén ě byty, ve kterých je nejmén ě 

polovina byt ů užívána jejich oprávn ěnými nájemci  

v souvislosti s prodejem domu číslo popisné 2215 a pozemk ů 

parcelní číslo 3976 a 3983/7, katastrální území Vinohrady, 

ulice U zdravotního ústavu 22165/12, a o zm ěně t ěchto Zásad v 

tomto zn ění: 

 

 „Zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

 

schvaluje 

 

a)  návrh na ud ělení výjimky ze Zásad pro prodej dom ů se 

šesti a mén ě byty, ve kterých je nejmén ě polovina byt ů 

užívána jejich oprávn ěnými nájemci ve smyslu d ůvodové 

zprávy k tomuto materiálu; 

b)  změnu lh ůty stanovené bodem 3.2.4 Zásad pro prodej dom ů 

se šesti a mén ě byty, ve kterých je nejmén ě polovina byt ů 

užívána jejich oprávn ěnými nájemci, do 15. 12. 2012.“ 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nedržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen, což je podstatná infor mace 

pro naše ob čany, kte ří v t ěchto domech bydlí. 
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 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

14. 

 

Návrh na prodej volných bytových jednotek – elektro nická 

aukce. 

 

 

 P ředávám slovo panu kolegovi Zoufalíkovi, aby projedn ávání 

tohoto bodu řídil. 

 

 

 Pan Zoufalík: V bodech číslo 14/1 a 14/2 se jedná o 

vyhodnocení výb ěrového řízení prodeje formou elektronické 

aukce. 

 

 

 Prvním z t ěchto bod ů je bod číslo  

 

14/1. 

 

Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení s elektronickou aukcí 

na prodej nemovitosti, a to domu číslo popisné 192 s jeho 

příslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 2056 a 2057, 

katastrální území Strašice, ulice Ve stínu 192/1. 

 

 

 U tohoto domu byla minimální cena stanovena znalec kým 

posudkem na 10,337 milion ů korun. 
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 Prohlídky domu se zú častnilo 27 zájemc ů, p řihlášku jich 

podalo p ět, komise jednoho zájemce vy řadila a v pr ůběhu aukce  

bylo u čin ěno 44 p říhoz ů. 

 

 Nejvyšší částka se tak vyšplhala na 12,95 milion ů korun. 

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k bod ům 14/1. (Nikdo se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadového číslo 14/1 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento materiál byl schválen. 

 

 

 Druhým z t ěchto bod ů je bod číslo  

 

14/2. 
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Návrh na vyhodnocení výb ěrového řízení s elektronickou aukcí 

na prodej nemovitosti, a to domu číslo popisné 1264 s jeho 

příslušenstvím a pozemk ů parcelní číslo 2147 a 2148, 

katastrální území Strašnice, ulice Pod strašnickou vinicí 

1264/37. 

 

 

 U tohoto domu byla minimální cena stanovena znalec kým 

posudkem na 6,581 milion ů korun. 

 

 Prohlídky se zú častnilo 30 zájemc ů, p řihlášku podali čty ři 

z nich a v pr ůběhu aukce bylo u čin ěno 47 p říhoz ů. 

 

 Vít ězná cena činí 9 078 403,- korun. 

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k bod 14/2. (Nikdo  se 

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k t ěmto bod ům programu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadového číslo 14/2 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 
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Tento materiál byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu, kterým je bo d  

pořadové číslo  

 

15. 

 

Návrh na p řevod vlastnictví nebytové jednotky. 

 

 

 Pod tímto bodem jsou uvedeny díl čí body pod po řadovými 

čísly 15/1 – 15/8. 

 

 V jednotlivých materiálech budeme projednávat schv alování 

prodeje nebytových prostor v domech, které jsme v m inulosti 

již zprivatizovali: 

 

-  v prvních dvou p řípadech se jedná o prodej šesti volných 

nebytových prostor na základ ě výsledk ů výb ěrového řízení 

v souladu s p říslušnými Zásadami, které byly schváleny 

zastupitelstvem m ěstské části Praha 10, 

-  v dalších p řípadech se jedná o prodej nebytové jednotky 

stávajícím nájemc ům za cenu stanovenou znaleckým posudkem. 

 

V p řípad ě, že p ředložené materiály odsouhlasíme, bude zisk 

městské části činit 12 549 640,- korun. 

 

 Otevírám diskusi k bod ům 15/1 až 15/8. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru, 

aby nechal hlasovat o bodu číslo  
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15/1. 

 

Návrh na vyhodnocení ve řejné výzvy na podání žádostí o odkup 

pronajatých nebytových jednotek se stanovením minim ální ceny 

( číslo tisku P10-053021/2012). 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu číslo 

15/1 beze zm ěny. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

 

( Řízení zasedání zastupitelstva p řebírá pan starosta.) 

 

 

 P ředsedající: Dalším bodem je bod číslo  

 

15/2. 

 

Návrh na vyhodnocení ve řejné výzvy na podání žádosti o odkup 

pronajatých nebytových jednotek se stanovením minim ální ceny 

( číslo tisku: P10-057828/2012). 

 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 
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 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod číslo  

 

15/3. 

 

Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 1161/21, budova číslo popisné 1161, ulice 

Bajkalská, číslo orienta ční 6, Praha 10, katastrální území 

Vršovice, s oprávn ěným nájemcem panem ******** . 

 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod číslo  

 

15/4. 
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Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 1161/20, budova číslo popisné 1161, ulice 

Bajkalská, číslo orienta ční 6, Praha 10, katastrální území 

Vršovice, s oprávn ěnou nájemkyní paní ******** . 

 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 P ředsedající: Dalším bodem je bod číslo  

 

15/5. 

 

Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 1409/122, budova číslo popisné 1409, ulice 

Uzbecká, číslo orienta ční 8, Praha 10, katastrální území 

Vršovice, s oprávn ěnými nájemkyn ěmi paní ********  a ******** 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 
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Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod číslo  

 

15/6. 

 

Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 2797/02, budova číslo popisné 2797, ulice 

Černokostelecká, číslo orienta ční 56, Praha 10, katastrální 

území Strašnice, s oprávn ěným nájemcem ALFEST, s.r.o. 

 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod číslo  

 

15/7. 

 

Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 72/31, budova číslo popisné 72, ulice 

Starostrašnická, číslo orienta ční 60, Praha 10, katastrální 

území Strašnice, s oprávn ěnými nájemcem JANOVA, s.r.o. 
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 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 23 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod číslo  

 

15/8. 

 

Návrh na uzav ření smlouvy o p řevodu vlastnictví nebytové 

jednotky číslo 72/31, budova číslo popisné 72/30, ulice 

Starostrašnická, číslo orienta ční 60, Praha 10, katastrální 

území Strašnice, s oprávn ěnými nájemci ******** a ******** 

 

 O p ředloženém návrhu dávám hlasovat. (Probíhá hlasování .) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 K projednávání dalších bod ů bych op ět požádal pana 

místostarostu Zoufalíka, aby se ujal jejich řízení. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

120  

 

 

 Pan Zoufalík: Další díl čí body jsou uvedeny pod bodem 

pořadové číslo  

 

16. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku. 

 

 

 V materiálech pod body 16/1 – 16/3 řešíme prodej 

zastav ěných a souvisejících pozemk ů družstv ům, která 

v minulosti vznikla v rámci I. – XII. etapy privati zace. 

 

 K řešení t ěchto situací zastupitelstvo v minulosti 

schválilo Zásady pro prodej pozemk ů. 

 

 

 První z t ěchto materiál ů je uveden pod bodem číslo  

 

16/1. 

 

Návrh na úpravu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 6/50/2011 ze dne 7. 9. 2011 ve v ěci prodeje pozemk ů dle 

vymezeného celku číslo 72 v katastrálním území Vršovice 

družstvu „Družstvo B ělocerkevská 10, 12 a 14“, I Č 25096605, na 

základ ě nového geodetického zam ěření pozemk ů. 

 

 

 V tomto materiálu se upravuje usnesení s ohledem n a zm ěnu 

číselného ozna čení pozemk ů dle nového geodetického plánu. 

 

 Otevírám diskusi k materiál ům pod po řadovými čísly 16/1 – 

16/3. (Nikdo se nehlásí.) 
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 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 16/1 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem programu je bod po řadové číslo 

 

16/2. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 75c) 

v katastrálním území Vršovice vlastník ům jednotek zapsaných na 

Listu vlastnictví číslo 5584, vedeném pro katastrální území 

Vršovice. 

 

 Prosím pana p ředsedu návrhového výboru o p ředložení návrhu 

usnesení k tomuto materiálu. 
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 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 16/2 beze zm ěny.  

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem programu je bod po řadové číslo 

 

16/3. 

 

Návrh na prodej pozemk ů dle vymezeného celku číslo 75b) 

v katastrálním území Vršovice vlastník ům jednotek zapsaných na 

Listu vlastnictví číslo 1088, vedeném pro katastrální území 

Vršovice. 

 

 

O návrhu usnesení k tomuto materiálu dávám hlasovat . 

(Probíhá hlasování.) 

 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  proti nebyl nikdo, 
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-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

17.  

 

Návrh na prodej pozemk ů. 

 

 

 Materiál pod body číslo 17/1 – 17/4 řeší prodej či odkup 

pozemků. 

 

 V tomto p řípad ě budu otevírat diskusi ke každému materiálu 

zvláš ť, protože každý z t ěchto materiál ů opravdu řeší jinou 

problematiku. 

 

 

 Prvním z t ěchto materiál ů je materiál uvedený pod bodem 

číslo  

 

17/1. 

 

Návrh na zm ěnu usnesení zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

číslo 7/5/2011 ze dne 21. 10. 2011 ve v ěci odkoupení pozemku 

parcelní číslo 1854/26, druh pozemku ostatní plocha, 

katastrální území Vršovice, v Praze 10, m ěstskou částí Praha 

10, Vršovická 68, od spole čnosti Dopravní podnik hlavního 

města Prahy, a.s., I Č 00005886, se sídlem Sokolovská 217/42, 

Praha 9, PS Č 190 22. 

 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

124  

 

 U tohoto materiálu jsem si, dámy a pánové, pro vás  jako 

zastupitele p řipravil variantní řešení pro rozhodování: 

 

-  v jedné variant ě řešení je „schválit“, 

-  ve druhé varianta „neschválit“. 

 

V tomto roce zastupitelstvo m ěstské části Praha 10 

schválilo odkoupení p ředmětného pozemku na kone čné tramvaje u 

plaveckého stadionu od Dopravního podniku za 500 ti síc korun, 

ale vzhledem k tomu, že od 1. 1. 2012 vešlo v platn ost nové 

ocen ění vyhlášky, požádal Dopravní podnik hlavního m ěsta Prahy 

o cenu 700 tisíc korun.  

 

Dochází tudíž k navýšení o 200 tisíc korun, takže 

ponechávám zcela na vaší úvaze, jak budete hlasovat .  

 

 Dámy a pánové, otevírám diskusi k tomuto materiálu . (Nikdo 

se nehlásí.) 

 

 Prosím proto pana p ředsedu návrhového výboru, aby nechal 

hlasovat o variant ě „A“, kde je navrhováno „schvaluje“, a 

uvidíme, jak toto hlasování dopadne. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 17/1 

ve variant ě „A“, kde je uvedeno „schvaluje“ odkup tohoto 

pozemku, beze zm ěny. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 8 zastupitel ů, 

-  7 bylo proti, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji. 

 

Tato varianta nebyla schválena. 

 

 Prosím proto pana p ředsedu, aby p ředložil návrh usnesení 

ve variant ě „B“. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o variant ě „B“ p ředloženého 

návrhu beze zm ěny. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro byli 4 zastupitelé, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  17 se hlasování zdrželo. 

-  15 zastupitel ů nehlasovalo. D ěkuji. 

 

Také tento návrh nebyl schválen. 

 

 

Pan Zoufalík: Stalo se to, co jsem si nep řál. 

 

 P ředsedající: V tuto chvíli jsme bez usnesení, tzn. že 

zřejm ě Dopravní podnik musí sám vyhodnotit, jestli nám to  

prodá za 500 tisíc, anebo ne.  
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 Pokud bude chtít jasné stanovisko, bohužel asi bud eme 

muset na p říštím jednání zastupitelstva m ěstské části Praha 10 

opět tento návrh „zvednout“ a jednozna čně se vyjád řit: 

 

-  buďto tento návrh odmítnout, 

-  anebo ho p řijmout.  

 

 

Pan Zoufalík: V tuto chvíli je v platnosti usnesení 

z minula, tzn. že jsme se rozhodli tento pozemek ko upit za 

cenu 500 tisíc korun. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. To je správné. 

 

 S technickou poznámkou se hlásí paní dr. Kleslová.  Prosím. 

(Oživení.) 

 

 

 Paní Kleslová: Domnívám se, že pokud s návrhem usnesení 

nebyl vysloven souhlas, pak je už nehlasovatelný dr uhý návrh. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji vám. 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu, kterým je bo d 

pořadové číslo 

 

17/2. 

 

Návrh na prodej pozemk ů parcelní číslo 1355/2 paní ******** , 

parcelní číslo 1355/3 panu ******** a paní ******** , parcelní 

číslo 1355/4 panu ******** a paní ******** , vše v katastrálním 

území Vršovice, v  Praze 10. 
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Pan Zoufalík: Domnívám se, že tento materiál nebude 

k rozhodování tak složitý. 

 

 Jedná se o prodej pozemku pod garážemi které jsou t ěmito 

garážemi zastav ěny. 

 

 Cena t ěchto pozemk ů byla stanovena znaleckým posudkem. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat návrhu usnesení k bodu číslo 

17/2 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitelé, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem je bod po řadové číslo  
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17/3. 

 

Návrh na prodej pozemku parcelní číslo 1340, katastrální území 

Záběhlice, v Praze 10, Bytovému družstvu, I Č 00201596, se 

sídlem, Ostružinová 50/2966, Praha 10, p řípadn ě na pronájem, 

pozemků parcelní číslo 1340, 1280 a 1343/1, katastrální území 

Záběhlice. 

 

 

 V tomto materiálu se jedná o prodej části souvisejícího 

pozemku s domem, který  byl v minulosti zprivatizov án. 

 

 Družstvo nemá zájem o celý pozemek vzhledem k tomu , že 

v minulosti m ěstská část vždy postupovala tak, že jsme tyto 

související pozemky odprodávali jako celek. 

 

 Nedoporu čujeme proto schválit prodej části tohoto pozemku. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat návrhu usnesení k bodu číslo 

17/3 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 
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-  pro bylo 25 zastupitelé, 

-  proti nebyl nikdo, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem programu je bod po řadové číslo  

 

17/4. 

 

Návrh na prodej pozemku parcelní číslo 3140, katastrální území 

Vinohrady, v Praze 10, panu ******** , bytem Slezská 98/611, 

Praze 3.  

 

 

 Kupující pan ******** má zájem o koupi pozemku u s vého 

domu, nicmén ě problém je v tom, že pan ******** nechce 

zaplatit najednou a žádá o splátkový kalendá ř. 

 

 Z tohoto d ůvodu tento prodej nedoporu čujeme. Prodej by byl 

přijatelný za podmínky zaplacení pozemku p řed podáním vkladu 

do katastru nemovitostí. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu programu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat návrhu usnesení k bodu číslo 

17/4 v p ředloženém zn ění. 
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 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 22 zastupitelé, 

-  1 byl proti, 

-  4 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 K dalšímu bodu programu p ředávám slovo paní 

místostarostce.  

 

 

 Paní Kleslová: Dobrý den! P řeji hezké odpoledne. 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

18. 

 

Prezentace z pr ůběhu akce „Ubytovny“, která se uskute čnila dne 

26. dubna 2012. 

 

 

 Dovolila jsem si pro vás p řipravit prezentaci z pr ůběhu 

této akce. Na minulém zastupitelstvu jsem vás o tom  

informovala ústn ě a n ěkte ří zastupitelé projevili zájem, aby 

tento materiál byl p ředložen v písemné form ě. 
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 Máte ho tudíž p řipraven jako prezentaci, v četn ě 

dokumentace, kde se m ůžete seznámit s tím,  

 

-  kolik ubytoven bylo kontrolováno, 

-  kolik osob tam bylo zkontrolováno, 

-  s jakým výsledkem a  

-  které složky státní správy se na tom podílely. 

 

Děkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji, nicmén ě paní kolegyn ě zapomn ěla 

dát o materiálu hlasovat. 

 

 I když bereme tento materiál na v ědomí, dávám o n ěm 

hlasovat. (Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Paní ******** : K tomuto materiálu jsem se hlásila do 

rozpravy. 

 

 P ředsedající: Velice se omlouváme za to, že jsme to 

přehlédli.  

 

 Pokud bude t řeba, projednávání tohoto bodu znovu otev řeme 

a budeme se k n ěmu hlásit. 
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 Prosím, máte slovo. 

 

 

 Paní ******** : Dobrý den! Jsem režisérkou sociálních 

dokument ů a členkou Syndikátu jako noviná řka. 

 

 Já jsem žádné podklady nedostala, protože jsem tad y pouze 

jako host, takže se v této v ěci nem ůžu orientovat jinak než 

podle toho, co napsaly Noviny Prahy 10. 

 

 Pro člov ěka, který prožil celý život ve dvou diktaturách, 

narodila jsem se už za války, takováto akce, paní 

místostarostka promine, zavání opravdu naprosto ned emokra-

tickým zp ůsobem jednání s lidmi, a ť už jsou tu legáln ě či 

nikoliv, ale prost ě tady pracují. 

 

 Za to, co jste provedli, se vysloven ě stydím. V novinách 

nebylo uvedeno, jaké d ůvody k tomu vedly, jestli jste se byli 

někde podívat, ale p řepadnout n ěkoho ve 4 hodiny, jsou 

estébácké metody. 

 

 P řepadnout ve 4 hodiny 150 spících lidí, z nichž v ětšina 

je naprosto nevinných … … 

 

 Pane poslan če (obrací se na poslance Š ťastného), nevím, 

jak byste se choval, když se tomu tak sm ějete, ve 4 ráno, nebo 

kdy jste tam chodili. 

 

 V ůbec ta kombinace civilní složky s policií! Jak jste  

mohli dokázat, že ti policajti a vaši zam ěstnanci s vámi šli? 

 

 Pan starosta říkal, že to nic nestálo. To jste se tam šli 

mstít? Já si prost ě nedovedu p ředstavit, jak je možné takovou 
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akci uspo řádat, a p ředkládám to státním zástupc ům ve vlád ě 

(?), protože jestliže toto za čnou radnice d ělat, tak si prost ě 

nedovedu p ředstavit, co tady nastane. To p řece není 

demokratický zp ůsob jednání s lidmi, kte ří tu jsou na n ějaké 

papíry. 

 

 Jestliže jste ze 150 lidí chytli dva, slovy dva, k te ří tu 

byli nelegáln ě, to by se vám stalo kdekoliv, kdybyste 

zatahovali v hospodách nebo nevím kde. 

 

 Vzít si vlastní zam ěstnance a ve 4 ráno toto uskute čnit, 

promi ňte mi tu emotivnost, ale já jsem skute čně projela 

severní Čechy, kde jsou nepokoje, ale tam si nikdy nikdo 

nedovolí, aby n ěkomu vtrhl do ubytovny. 

 

 A jestliže tam byl nepo řádek, tak jste to m ěli zjiš ťovat 

předem, jestli jste správci nebo majitelé. To nevím, to v t ěch 

novinách není. 

 

 Je to prost ě populistický gesto, my tady moc ty cizince 

rádi nemáme. Neuv ědomujeme si totiž, jak je budeme pot řebovat, 

jak to tady bude dál. Prost ě jsou nep říjemní, jsou mezi nimi 

r ůzní. 

 

 Vy máte jít po ubytovatelích, jestli tam mají bine c, 

jestli je to tam v nepo řádku hygienicky, pak budete mít 

pravdu. 

 

 Jsem velmi ráda, že se místostarostkou stala paní 

poslankyn ě za Zelené, ovšem práva jsou v ěc, které jste si m ěla 

všimnout, když se toto stalo, protože tady se poruš ila 

základní práva host ů. 
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 Je to strašn ě legra ční, ale já vždycky, když se za čne 

mluvit o romské otázce, vidím, že bu ďto n ěkdo jí nebo se 

chechtá, ale ono se to vymstí. 

 

 Pane starosto, vy to opravdu vezm ěte velmi vážn ě, protože 

tohle se ve slušné spole čnosti ned ělá. 

 

 Prosím, abyste mn ě odpov ěděli, z jakých d ůvod ů, jak jste 

získali policii atd. Cht ěla bych to písemn ě. 

 

 Samoz řejm ě, že m ůžete říkat, že na to máte právo, a já 

tady m ůžu mít nap říklad spoustu nepodložených v ěcí, když nemám 

podklady, které jste rozdávali. 

 

 Paní Cabrnochovou bych ale velmi prosila, aby si t oto téma 

vzala. My, Zelení, nechráníme jenom stromy, ale tak é lidi, a ť 

jsou odkudkoliv. Nashledanou. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: děkuji. Paní místostarostka se k tomu ješt ě 

vyjád ří. Prosím. 

 

 

 Paní Kleslová: Řekla bych, že jsem touto reakcí velice 

překvapena, protože to, že tam šla Policie České republiky, je 

důležité nejen proto, že tuto činnost vyvíjí ve prosp ěch 

prevence, ale hlavn ě proto, že se tam bály jít ostatní složky 

státní správy. 

 

 Hygienici tam nep ůjdou, protože se tam bojí jít. Tam jsou 

lidé, kte ří mají samopaly pod postelí, tam nem ůže jít hygiena 

bez policie. Tam jednotlivé složky státní správy sa my 

nepůjdou. 

 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

135  

 Všechny složky, které jsou v prezentaci uvedeny, t am byly 

a byly nadšené, že se do této akce mohou zapojit, p rotože 

jinak tam nikoho zkontrolovat jít nem ůžou.  

 

 Nevím, jestli paní ví, že tam byly najity osoby, k teré 

jsou v celostátním pátrání. 

 

 Nevím, jestli ví, že tam byly osoby, které jsou zd e 

nelegáln ě, bez povolení pobytu. 

 

 Nevím, jestli v ůbec tuší, v jakých podmínkách tam lidé 

žijí a jak to vypadá a v jakých podmínkách žijí jej ich 

sousedé, kte ří p řišli a pod ěkovali. P řitom tito slušní lidé, 

kte ří řádně platí dan ě a uklízejí po sob ě, se bojí, aby jejich 

děti chodily ze školy a do školy. 

 

 Nevím, jestli si to uv ědomujete. To není žádná estébácká 

metoda, protože v p ět ráno ti tzv. řemeslníci odcházejí do 

práce. 

 

 Jestliže bychom tam p řišli v 10 hodin, pak žádná složka 

nic nezkontroluje. 

 

 Proto tuto akci hájím a dokonce bych řekla, že v t ěchto 

akcích bychom rádi pokra čovali, abychom hájili slušné lidi 

městské části. D ěkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Děkuji vám. 

 

Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedání  je bod 

pořadové číslo 

 

19. 
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Návrh na zvýšení p říjmové i výdajové části rozpo čtu na rok 

2012 v odv ětví 0051 – sociální v ěci.  

 

 

 Poprosil bych ješt ě kolegu Lipovského, protože on je 

předkladatelem tohoto tisku, aby ho uvedl, a následn ě o n ěm 

budeme diskutovat. D ěkuji.  

 

 

 Pan Lipovský: Ješt ě jednou dobré odpoledne! Je to velmi 

jednoduché. Navyšujeme rozpo čet o 206 tisíc korun. 

 

 Jedná se o to, že neo čekávanými p říjmy jsou 

 

-  vratka z CKP, 

-  zpětná úhrada sociálních poh řbů, kdy po čet t ěchto poh řbů 

stoupá, a proto pot řebujeme peníze pro letošní rok, 

-  106 tisíc korun je na terénní práci, jak jsem zde 

prezentoval koncepce činnosti ve prosp ěch ohrožené mládeže. 

 

Otevírám diskusi k tomuto bodu. 

 

 

Předsedající: Děkuji. Nikdo se do diskuse nehlásí, takže 

uzavírám diskusi a žádám p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu.  

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 19 v p ředloženém zn ění. 
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 30 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

20. 

 

Návrh na p řid ělení ve řejné finan ční podpory České obci 

sokolské p ři p říležitosti 150. výro čí založení pravidelné 

sportovní činnosti a založení Sokola – XV. všesokolský slet ve  

dnech 1. – 6. 7. 2012. 

 

 

 Tento slet se koná zde, na Praze 10. 

 

 Prosím paní místostarostku Kleslovou, aby se ujala  tohoto 

materiálu.  

 

 

 Paní Kleslová: V minulých m ěsících jsme byli Českou obcí 

sokolskou požádáni o spolupráci na této akci. Tuto spolupráci 

jsme p řislíbili a jako rada jsme odhlasovali i p řísp ěvek pro 

tuto akci, nebo ť se tato akce koná v Edenu na Praze 10. 
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 V ětšina hejtmanství se na této akci finan čně také podílí a 

považujeme za slušné, abychom tuto akci, která se k oná po 

mnoha letech, kdy se Sokolové vrací ke své tradici,  jsou to 

Sokolové, kte ří organizují zejména mládež a seniory, podpo řili 

a chceme, aby m ěstská část nad ní p řevzala záštitu. 

 

 Podílíme se pomocí v organizaci, protože v ětšina cvi čenc ů 

bude ubytována ve školách na Praze 10, takže bych v ás prosila, 

abychom tuto pomoc schválili. Byla sice schválena v  rad ě, ale 

protože se jedná o částku 900 tisíc korun, p ředkládáme tento 

materiál zastupitelstvu, abyste se k n ěmu vyjád řili, jestli 

s ním souhlasíte či nikoliv. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 

 

 

     Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 20 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 
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Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

21. 

 

Informace o ukon čení ve řejné sbírky pro Japonsko. 

 

 

 Tento materiál p ředkládá pan tajemník Ú řadu Martin Slavík. 

Prosím. 

 

 

 Pan Slavík: Dobrý den, dámy a pánové! V podstat ě se jedná 

o formální záležitost, protože schvalujeme pouze to , že 

tri čka, která se neprodala, spolu s výt ěžkem z této akce 

protokolárn ě p ředáme ob čanskému sdružení Adra a budou dále 

použity k bohulibým ú čel ům. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a otevírám diskusi k tomu bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 21 v p ředloženém zn ění. 
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

22. 

 

Informace o řešení d ůsledk ů smluvního vztahu ke spole čnosti 

Key Investments, a.s., na základ ě smlouvy o obhospoda řování 

investi čních nástroj ů. 

 

 

 Prosím našeho interního právníka pana Mgr. Ekstein a, aby 

nás  

 

-  detailn ě tímto materiálem provedl,  

-  uvedl, která opat ření byla schválena,  

-  která trestní oznámení byla podána atd., 

 

aby zastupitelé m ěli úplný p řehled o vývoji této kauzy. 

Děkuji. 
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 Pan Ekstein: Dobrý den! Tak, jak bylo zastupitelstvo již 

v minulosti informováno, zadala m ěstská část Praha 10 dvou 

odborných odhad ů hodnoty cenných papír ů, které máme nyní ve 

vlastnictví. 

 

 Zpracovatelem byly Vysoká škola ekonomická, Národo hos-

podářská fakulta a spole čnost Grant Thornton. Tyto znalecké 

posudky jsou p řílohou p ředloženého materiálu. 

 

 P řestože znalecký úkol byl stejný, p řistoupili znalci 

k hodnocení z části r ůznými metodami, a proto rozdíl mezi 

hodnotou cenných papír ů, kterou uvád ěla Key Investments, a 

její skute čnou hodnotou dle znaleckých posudk ů je v ur čitém, 

rozmezí, a to v částce 90 – 157 milion ů korun. 

 

 V této výši lze vlastn ě definovat i škodu, která vznikla 

městské části. 

 

 Ze znaleckých posudk ů pak vyplývá i d ůvodné podez ření, že 

městská část se mohla stát ob ětí podvodu ze strany Key 

Investments. 

 

 Na tuto skute čnost reagovala rada tím, že podala trestní 

oznámení na podez ření ze spáchání trestného činu podvodu ze 

strany Key Investments a p ředmětné znalecké posudky budou jako 

důkazní materiál p ředány Policii České republiky.  

 

 Na tuto skute čnost lze samoz řejm ě reagovat i v 

občanskoprávní rovin ě podáním žaloby na náhradu škody. Tuto 

žalobu je možné podat jak v ůči spole čnosti Key Investments, 

tak v ůči jejím statutárním orgán ům a i v ůči osobám, které na 

základ ě relevantních skute čností vykonávaly na tuto spole čnost 

ur čitý vliv. 
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 Návrh na podání t ěchto žalob je dnes p ředložen 

zastupitelstvu ke schválení.  

 

 V rámci tohoto bodu bych ovšem rád zmínil i ur čité 

náklady, které jsou s tímto krokem spojeny. 

 

 Soudní poplatek v takovémto p řípad ě s ohledem na vymáhanou 

výši škody by činil 3,6 milion ů korun, 

 

-  dále by bylo t řeba zaplatit náklady právního zastoupení a 

-  nelze vylou čit i situaci, kdy bychom museli nahradit 

náklady právního zastoupení protistrany. 

 

Rovněž je t řeba zmínit, že majetek spole čnosti Key Investments 

v sou časné dob ě činí 100 milion ů korun a už je na n ě rozhod čí 

nález, kterým bylo uloženo zaplatit 45 milion ů korun 

spole čnosti Sokolovská uhelná.  

 

 Tolik ke spole čnosti Key Investments s tím, že jsme ješt ě 

podle zákona číslo 106 požádali Českou národní banku, aby nám 

přesn ě sd ělila, jakým zp ůsobem provád ěla na touto spole čností 

dohled. 

 

 Zastupitelstvo už bylo informováno o tom, že E Sid e 

Property (?) nám zaplatilo pouze 50 % výnos ů z dluhopis ů, 

dlužná částka již byla v dubnu tohoto roku zažalována. 

 

 Koncem kv ětna tohoto roku nás vedení spole čnosti E Side 

Properte informovalo o hospodá řské situaci této spole čnosti. 

Tato situace je popsána v d ůvodové zpráv ě a lze konstatovat, 

že tato spole čnost je nyní fakticky v úpadku, byt ho zatím 

nevyhlásila. 
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 Spole čnost E Side properte proto svolala sch ůzku vlastník ů 

dluhopis ů, která se konala 6. června, a na této sch ůzce 

podrobn ěji rozvedla svou finan ční situaci a p řislíbila návrh 

konkrétního řešení v termínu do 30 dn ů ode dne konání této 

sch ůzky. 

 

 P ředložený návrh řešení bude posouzen, budou zváženy možné 

alternativy řešení a budou p ředloženy zastupitelstvu 

k rozhodnutí na jeho p říštím zasedání. Zatím jsme tento návrh 

neobdrželi, ale v ěříme, že ho obdržíme v p řislíbeném termínu. 

 

 To je zatím vše. P řípadné dotazy samoz řejm ě rád zodpovím. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Tolik úvodní slovo a otevírám 

diskusi k tomuto bodu programu.  

 

 O slovo se hlásí pan kolega Nepevný. Máte slovo. 

 

 

 Pan Nepevný: Mám několik dotaz ů. 

 

1)  Zazněla tady informace, že Sokolovská uhelná byla 

rychlejší než m ěstské části, které mají v ůči Key 

Investments své oprávn ěné pohledávky. 

 

Zaznělo tady, že Sokolovská uhelná získá 45 milion ů korun, 

takže se nabízí otázka, pro č místo Sokolovské uhelné tam není 

citována m ěstská část Praha 10 jako domovská obec. 

 

2)  Velice si vážím rozhodnutí pana bývalého starosty a  pana 

místostarosty s ohledem na vývoj situace v Key 

Investments, nicmén ě musím položit jist ě nep říjemnou 

otázku. 
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V rad ě v minulém období jist ě nebyli sami a pokud je mi 

známo, rozhodnutí tehdejší rady bylo jednomyslné, n ikdo nebyl 

proti, takže by bylo naprosto logické, aby zbylí členové rady 

z minulého období vyvodili stejnou zodpov ědnost, jakou vyvodil 

pana Mgr.Lipovský a pan Ing. Weinert. 

 

3)  Je dob ře, že se m ěstská část snaží své peníze dostat 

zpět, že podává r ůzná trestní oznámení a další v ěci, 

nicmén ě z ůstává smutn ě konstatovat, že trestní oznámení 

sama na sebe asi jist ě nepodá. Myslím si, že by si ob čané 

Prahy 10 zjišt ění, zda skute čně došlo k pochybení či 

nikoliv, zasloužili.  

 

To je vše a d ěkuji za odpov ědi.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Kdo se dále hlásí do diskuse? (Nikdo 

ze zastupitel ů.) 

 

 V tuto chvíli je p řihlášen pan ********. Prosím, máte 

slovo. 

 

 

 Pan ******** : Dobré odpoledne vám všem! 

 

 Dnes tu chci promluvit o n ěčem jiném, než jsem tady mluvil 

minule v souvislosti s Key Investments. 

 

 Dnes tu op ět p ři demisi zazn ělo, že za všechny podstatné 

problémy je odpov ědný bankovní dohled, Česká národní banka, a 

naopak vrcholní p ředstavitelé m ěstské části, tzn. rady zvolená 

v roce 2007 do roku 2010, odpov ědnost nenese, pouze se stal 

obětí n ěčeho. 
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 Zopakujme si znovu: 

 

-  Česká národní banka dala Key Investments 4x pokutu, z toho 

3x p ředtím, než Key Investments ud ělala obchod s Prahou 10: 

 

- v říjnu 2003,. 

- v únoru 2004, 

- v červnu 2005, respektive v kv ětnu 2008 a 

- v listopadu 2009. 

 

Všechno je to dohledatelné na stránkách České národní 

banky. 

 

-  Česká národní banka kv ůli p říliš m ěkké legislativ ě nemohla 

dělat víc, nem ěla více zákonných možností zasáhnout. O to 

větší odpov ědnost byla na p ředstavitelích rady m ěstské 

části. 

-  Obce a m ěsta mají postupovat s pé čí řádného hospodá ře, tzn. 

že se mají starat hlavn ě o bezpe čnost a až poté až o 

výnosnost svých aktiv a finan čních rezerv. 

 

A te ď to nejd ůležit ější z mého dnešního sd ělení.  

 

 Ve smlouv ě Prahy 10 s Key Investments není p řítomno 

úkolové prohlášení, tzn. dostate čně konkrétní vymezení toho, 

co s oním portfoliem cenných papír ů může daný subjekt d ělat. 

není tam tedy žádná investi ční strategie, natož strategie 

konzervativní, jak tady opakovan ě zaznívalo. 

 

 Investovalo se do stejného typu cenných papír ů propojených 

firem, v ůbec se nerozložilo riziko. 
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 Pan Ing. Weinert na posouzení spolupráce s Key Inv estments 

najal pana ********, který pracoval pro Key Investm ents. První 

st řet zájm ů. 

 

 Pan Ing. Weinert nechal pojistit na pouhý p ůlrok investici 

u Key Investments u pojiš ťovny Maxima, která byla propojena 

s Key Investments. Koupila její slovenskou filiálku . 

 

 Můj dotaz zní a chci op ět písenkou odpov ěď ve lh ůt ě dané 

zákonem. 

 

 Kdo m ěl za Prahu 10 v odpov ědnosti vypracování tzv. 

úkolového prohlášení v této smlouv ě. Byl to vedoucí odboru 

majetkoprávního nebo n ěkdo jiný? 

 

 A ť už to byl kdokoliv, pro č je podle vás ve smlouv ě 

postrádáme? A napište, prosím, je to na vás, pane s tarosto 

nebo na n ěkoho odpov ědného v rad ě, jak by podle vás takové 

úkolové prohlášení pro Key Investments m ělo vypadat, kdybychom 

my všichni m ěli moc vrátit čas zpátky. 

 

 D ěkuji za pozornost. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Na všechny tyto dotazy bude samoz řejm ě 

odpov ězeno písemn ě. 

 

 Hlásí se n ěkdo další do diskuse? Pan kolega Nepevný. 

Prosím. 

 

 

 Pan Nepevný: Vracím se k Sokolovské, prost ě mi to nedá 

spát. Pro č Sokolovská dostane nazp ět svých 45 milion ů a pro č 

ne Praha 10? 
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 Možná, že je to hloupý dotaz, ale je prost ě naprosto 

k v ěci. 

 

 

 P ředsedající: Pane inženýre, máte pravdu, ale v tuto 

chvíli nejsem schopen odpov ědět, v jakém čase jaké nároky 

vznikaly, kdy Sokolovská uhelná zjistila problém. J á to nevím.  

 

 Jestli to ví pan kolega Ekstein, nech ť odpoví, ale bude to 

zasluhovat hlubší analýzu.  

 

 

 Pan Ekstein: Nám opravdu není známo, z jakých smluvních 

vztah ů a ze kdy tento nárok Sokolské uhelné v ůbec vznikl. 

Bohužel nemáme k dispozici jakékoliv smluvní dokume nty mezi 

Key Investments a Sokolovskou uhelnou, a proto nedo káži 

posoudit, z čeho v ůbec jejich titul k rozhod čímu řízení, 

opakuji k rozhod čímu řízení, nikoliv k soudnímu sporu, v ůbec 

vznikl, takže na to nedokáži odpov ědět. 

 

 

 Pan Nepevný: Dá se to zjistit? 

 

 

 Pan Ekstein: Můžeme se samoz řejm ě dotázat Key Investments 

nebo Sokolovské uhelné.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji. Samoz řejm ě se to pokusíme zjistit a 

tuto informaci vám dáme. 

 

 V tuto chvíli diskusi kon čím a prosím p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 
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Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 22 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 24 zastupitel ů, 

-  5 bylo proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

23. 

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu 2012 – EU – revitalizace parku 

Malinová-Chrpová. 

 

 

 Žádám pana tajemníka Slavíka, aby p řednesl úvodní zprávu. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji, pane starosto, za slovo. 

 

 V podstat ě se jedná o mezipoložkový p řesun, který vznikl 

na základ ě ukon čení projektu, kde jsme čekali na dokon čení 
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všech zpráv a uzav ření celé této záležitosti s Magistrátem 

hlavního m ěsta Prahy. 

 

 První částka 17,463 milion ů korun byla z tohoto d ůvodu 

v minulém roce v rámci schvalování rozpo čtu umíst ěna do 

rezervy pro tento rok a z ní bude použita částka 16 147 690,-

korun tak, jak je uvedeno d ůvodové zpráv ě, a to je částka, 

kterou jsme nevy čerpali. 

 

 Tuto částku jsme obdrželi, ale celý projekt jsme 

„vysout ěžili“ levn ěji a toto jsou peníze, které vracíme 

magistrátu, protože jsme je neutratili. 

 

 Druhá částka 1,697 milionu korun je v podstat ě p řesun 

z rozpo čtu pro tento rok a p ředstavuje neuznatelné náklady, 

které nám nebyly uznány v rámci tohoto projektu. 

 

 Jedná se p ředevším o  

 

-  přípravné práce na rekonstrukci,  

-  zemní práce, 

-  zařízení staveništ ě, 

-  úklid staveništ ě, 

-  přesun hmot apod. 

 

Vysv ětlím, z jakého d ůvodu nám to nebylo uznáno. 

 

 P ůvodní zám ěr tohoto projektu po čítal i  

 

-  se zemními úpravami kolem parku,  

-  s tvorbou chodník ů a  

-  s tvorbou cest. 
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Tento náklad nám nebyl magistrátem uznán, a to ve v ýši cca 

25 milion ů korun. Celý tento náklad v podstat ě hradila m ěstská 

část ze svého, protože jsme uznali za vhodné, že pok ud n ěkde 

rekonstruujeme tak velké území, jako je tento park,  nevypadalo 

by asi dob ře, kdyby se kolem toho nezrekonstruovala i 

parkovišt ě a komunikace. 

 

 Sám magistrát posléze uznal, že už v tomto období nám 

neměl p řiznat ješt ě t ěchto 1,6 milion ů korun na zemní a 

udržovací práce tohoto staveništ ě, ale bohužel v první fázi 

nám je uznal. Prošli jsme n ěkolika monitorovacími zprávami, 

kde to nikomu nevadilo, a op ět následn ě, kdy se tento projekt 

uzavírá, magistrát rozhodl, že nám tyto náklady neu zná. 

 

 Neoficiáln ě vím, že je to na základ ě toho, že magistrát má 

za zády kontrolu z Bruselu, takže dochází k ur čitému 

přehodnocení jeho stanovisek, bohužel my to tady op ět musíme 

řešit, protože nemáme jakoukoliv šanci to ovlivnit a  tyto 

peníze de facto vrátit musíme.  

 

 Je to zkrátka ponížení dotace, která bez chodník ů činila 

asi 45 milion ů korun, takže o tuto částku nám bude tato dotace 

ponížena. D ěkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji a otevírám diskusi k tomuto 

bodu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 23 v p ředloženém zn ění. 
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 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 27 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

24. 

 

Zpráva o výsledku p řezkoumání hospoda ření m ěstské části Praha 

10 za rok 2011 – zve řejn ění v souladu s novelizací zákona o 

rozpo čtových pravidlech. 

 

 

 Máte k dispozici zprávu auditora, která nám byla 

vystavena. 

 

 Hospoda ření m ěstské části je bez jakýchkoliv pochybení, 

bez jakýchkoliv problém ů. Zárove ň tuto zprávu p řezkoumal 

Magistrát hlavního m ěsta Prahy, který ji na svém minulém 

zasedání v tomto m ěsíci též schválil, což se týká i ostatních 

městských částí, v četn ě rozbor ů p řípadných jednotlivých 

pochybení u jiných m ěstských částí, protože m ěstská část Praha 

10 má výsledek p řezkoumání bezchybný. 
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 Pokud jde o rok 2012, je již naplánováno, že Magis trát 

hlavního m ěsta Prahy svými vnit řními auditory provede kontrolu 

hospoda ření m ěstské části Praha 10, a to na základ ě naší 

vlastní žádosti, kterou jsme podali už pro rok 2011 , ale 

magistrát nám sd ělil, že pro rok 2011 nemá volné kapacity, 

nicmén ě že pro rok 2012 s touto kontrolou po čítá. 

 

 Tolik v úvodním slovu a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 24 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 28 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

25. 



 
Zveřejn ěna je upravená verze stenozáznamu z d ůvodu dodržení p řiměřenosti 
rozsahu zve řej ňovaných osobních údaj ů podle zákona č. 101/2000 Sb., o 
ochran ě osobních údaj ů.  
 

153  

 

Návrh na zm ěnu rozpo čtu 2012. 

 

 

 Op ět bych požádal pana tajemníka o úvodní slovo. 

 

 

 Pan Slavík: Děkuji. Toto je podobný materiál. Jedná se zde 

opět o vrácení částky 766 tisíc korun Magistrátu hlavního 

města Prahy. 

 

 Tuto částku jsme už vrátili, protože tak nám to ukládá 

zákon, a de facto jsme obdrželi platební vým ěr. Vysv ětlím, kde 

údajn ě vznikl problém. 

 

 Jedná se o projekt E šance, což byl kombinovaný vz dělávací 

program pro znevýhodn ěné skupiny, kde jsme zhruba 200 ob čanů 

Prahy 10 z etnik, kte ří m ěli dlouhodob ě problémy se získáním 

zaměstnání, proškolili asi v p ěti oblastech, a máme potvrzeno 

minimáln ě 10 lidí, kte ří díky tomuto projektu získali 

zaměstnání.  

 

 Tento projekt b ěžel od 30. října 2008 a 30. 4. 2011 byl 

ukon čen. 

 

 V pr ůběhu roku 2011 d ělal Nejvyšší kontrolní ú řad kontroly 

v rámci celé republiky a všech krajských opera čních program ů a 

jeden z kontrolovaných projekt ů byl i tento náš program, který 

byl celkem za cca 7 milion ů korun. 

 

 NKÚ dle jejich názoru, my jsem se s tímto názorem právn ě 

neztotožnili, tvrdí, že jsme m ěli zrušit výb ěrové řízení, 

protože se ho zú častnila Vysoká škola finan ční a správní,  
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protože tato vysoká škola nedodala, jak je uvedeno v d ůvodové 

zpráv ě, živnostenský list. 

 

 S ohledem na to, že dlouhodob ě s Vysokou školou finan ční a 

správní spolupracujeme, tak jsme v ěděli, že je to pouze 

formální nedostatek a dle našich právník ů toto nebyl d ůvod ke 

zrušení výb ěrového řízení. 

 

 Toto výb ěrové řízení jsme dokon čili, Vysoká škola finan ční 

a správní ho zcela regulérn ě vyhrála a v pr ůběhu n ěkolika let 

jsme z t ěchto 760 tisíc platili lektorské služby. Byli to 

v podstat ě u čitelé, kte ří u čili zmi ňované ob čany Prahy 10. 

 

 Po tomto nálezu NKÚ vyzval magistrát a NKÚ to řešil s ním 

jako s krajským poskytovatelem t ěchto evropských pen ěz. Te ď 

jsme byli vyzváni, abychom tyto peníze vrátili. 

 

 Vracíme je a op ět to znamená ponížení dotace, takže 

z p ůvodních cca 7 milion ů korun vracíme 760 tisíc korun. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Děkuji a otevírám diskusi k tomuto bodu 

programu. (Nikdo se nehlásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím p ředsedu návrhového výboru o 

předložení návrhu usnesení k tomuto bodu. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 25 v p ředloženém zn ění. 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 
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 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 25 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  1 se hlasování zdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k projednávání dalšího bodu schváleného 

programu, kterým je bod po řadové číslo  

 

26. 

 

Návrh na realizaci dotazníkového šet ření k potenciálnímu 

zavedení zón placeného stání a problematice dopravy  v klidu 

v Praze 10. 

 

 

 Op ět bych požádal pana tajemníka o úvodní slovo.  

 

 

 Pan Slavík: V minulém roce jsme se tady bavili o 

uspo řádání referenda. 

 

 Tento materiál je koncipován tak, že od tohoto kro ku 

upouštíme z d ůvodu úspory finan čních prost ředk ů, protože 

referendum by byla pom ěrn ě nákladná záležitost. 

 

 Letos jsme se dostali do napjaté rozpo čtové situace, takže 

každý uspo řený milion p ředstavuje pro nás pom ěrn ě zásadní 

částku. 
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 Vzhledem k tomu, že témata, krom ě jednoho, byla pom ěrn ě 

okrajová, nebyla prioritní, rozhodli jsme se, že u jednoho 

z prioritních, a to u parkovacích zón na Praze 10, rozhodn ě 

chceme znát názor obyvatel m ěstské části Praha 10, protože je 

to pro nás d ůležité proto, abychom se mohli rozhodnout, jak 

budeme dále pokra čovat.  

 

 Proto je vám p ředložen tento materiál, který  

 

-  v bod ě I. zrušuje t ři usnesení, která hovo řila o 

referendech, 

-  v bod ě II. schvaluje realizaci plošného dotazníkového 

šet ření k potencionálnímu zavedení zón placeného stání a 

problematice dopravy v klidu, 

-  v bod ě II/b schvaluje formu a obsah dotazníku dle p řílohy 

číslo 1 p ředloženého materiálu, 

-  v bod ě III. stanovuje termín konání tohoto šet ření na zá ří- 

říjen 2012 a ukládá rad ě, aby zastupitelstvo informovala o 

výsledku tohoto šet ření. 

 

Co se tý če náklad ů, dostáváme se v podstat ě na nulové 

náklady, protože dotazníky roznesou zam ěstnanci Ú řadu dle 

voli čských seznam ů, takže každý, kdo je ve voli čském seznamu 

uveden, dostane tento dotazník do schránky. 

 

 Pokud jde o tento dotazník, spolupracovali jsme na  n ěm 

s Dopravní fakultou pardubické technické univerzity , aby tento 

dotazník spl ňoval všechny sociologické aspekty a zohled ňoval 

problematiku v n ějakém širším záb ěru a nejenom „zóny ANO, NE“, 

ale  

 

-  jaké zóny,  

-  kdy zóny, 
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-  jak by to obyvatel ům, p řípadn ě zam ěstnanc ům nebo 

živnostník ům komplikovalo situaci atd. 

 

To je vše a pokud budete mít n ějaké dotazy, rád je 

zodpovím. D ěkuji. 

 

 

 Pan Zoufalík: Za pana starostu si dovolím otev řít diskusi 

k tomuto materiálu.  

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Pane tajemníku, jenom jsem se cht ěl zeptat, 

že jsem ve svých materiálech žádné informace k tomu to bodu 

neobdržel. Ptal jsem se i koleg ů, ales v podkladech nic 

takového nemáme.  

 

 

 Pan Slavík: Nevím, jak se to mohlo stát, ale já jsem tento 

materiál m ěl v deskách. 

 

 Jestli si vzpomínám, byl v dodatcích, kde ho musít e mít 

také. 

 

 

 Pan Narovec: Kdy jsme je dostali? 

 

 

 Pan Slavík: Obracím se na dámy z organiza čního, aby to 

upřesnily. 

 

 Paní Blahetová: Pan Narovec m ěl tento materiál na webu.  
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 Pan Zoufalík: Pan Narovec a další, kte ří byli takto 

postiženi, dostali tento materiál na webu. 

 

 

 Pan Slavík: V žádném p řípad ě to nebyl zám ěr. 

 

 

 Pan Narovec: Stahoval jsem tyto dokumenty p řed týdnem a 

pak jsem se na web už nedíval. 

 

 

 Pan Slavík: Omlouvám se, ale protože se s ohledem na 

jednání Rady tento materiál nestihlo p řipravit d říve, dával se 

do dodatk ů, ale v rad ě byl schválen v řádném termínu tak, jak 

to m ělo být, tzn. že na minulé řádné rad ě byl schválen. 

 

 

 Pan Zoufalík: Ptám se pana Narovce, jestli s tím má n ějaký 

problém, pokud se narychlo podívá do materiál ů. 

 

 

 Pan Narovec: Bohužel nejsem schopen to tak rychle 

posoudit. 

 

 

 Pan Zoufalík: Jsem si toho v ědom a je mi nep říjemné, že 

vás tady takto zkouším. Omlouvám se. 

 

 Mohu diskusi k tomuto materiálu uzav řít? (Nejsou námitky.) 

 

 Má ješt ě n ěkdo z koleg ů zastupitel ů k tomuto materiálu 

nějakou p řipomínku či dotaz? (Nikdo.) 
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 Ukon čuji proto diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 26 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 21 zastupitel ů, 

-  1 byl proti, 

-  3 se hlasování zdrželi. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 

 

 

 P řistoupíme k dalšímu bodu schváleného programu, kter ým je 

bod po řadové číslo  

 

27. 

 

Informace o zajišt ění provozu areálu volného času Gutova. 

 

 

 Toto téma jsme tady pom ěrn ě dlouho řešili. Správa a provoz 

Areálu Gutova je v souladu s rozhodnutím zastupitel stva 

městské části zajišt ěna spole čností Praha 10 Majetková. 

 

 V souladu s rozhodnutím zastupitelstva m ěstské části se 

zpracovává rozvojová studie budoucího provozu Areál u Gutova. 
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Je zpracovávána ve variantách, a proto jsem si do t ohoto 

materiálu dovolil vložit návrhy, aby p ředložené materiály byly 

dány k posouzení výboru pro sport. 

 

 Možná, že d ůležitá informace, která je uvedena v d ůvodové 

zpráv ě, je, že za čátkem června byla do zkušebního provozu 

uvedena rekrea ční část parku Strašnice a s ohledem na 

předpokládaný provoz tohoto parku a náklady s ním spo jené se 

zde uchylujeme k podepsání dodatku ke smlouv ě ke správ ě 

areálu, kde se mimo jiné říká, že zvyšujeme m ěsí ční platbu o 

30 tisíc korun ve prosp ěch Majetkové, a.s. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto bodu programu. (Nikdo se  

nehlásí.) 

 

 Ukon čuji diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 27 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 29 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  nikdo se hlasování nezdržel. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 
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 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo 

 

28. 

 

Návrh na odkoupení pozemk ů parcelní číslo 1538/1, 1538/4, 

1538/7 a 1538/8 v katastrálním území Vršovice, v Pr aze 10, 

městskou částí Praha 10, Vršovická 68, od spole čnosti PMC 

Vršovice, a.s., za ú čelem rozší ření kapacity Mate řské školy 

Bajkalská. 

 

 

 Myslím, že tento materiál pat ří k t ěm koncep čním. 

V minulém roce totiž toto zastupitelstvo schválilo koncepci 

rozvoje mate řských škol. 

 

 V souladu s touto koncepcí probíhá v tomto roce p říprava, 

ale zárove ň i realizace výstavby dalších kapacit mate řských 

škol na Praze 10.  

 

S ohledem na aktuální nedostatek míst v oblasti Vrš ovic 

byla prov ěřena možnost výstavby dalších kapacit na pozemcích, 

které nejsou ve vlastnictví m ěstské části, ale jsou ve 

vlastnictví t řetí osoby, a nejvhodn ější variantou jsou uvedené 

pozemky, které zde uvádíme. 

 

 Jedná se o pozemky, které jsou zastav ěny Mate řskou školou 

Bajkalská a její zahradou.  

 

 Pro vaši informaci v sou časné dob ě Mate řská škola 

Bajkalská má 55 d ětí a je tak zapln ěna na 115 %. V p řípad ě, že 

bychom se rozhodli tyto pozemky odkoupit, m ěli bychom možnost 

rozší řit kapacitu této mate řské školy na 168 d ětí. 
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 Jenom pro vaši informaci v oblasti Vršovic je v so učasné 

době deficit 270 d ětí.  

 

 Ceny za pozemek jsou stanoveny znaleckým posudkem ve výši 

24,407 milion ů korun. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu.  

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Narovec. Prosím.  

 

 

 Pan Narovec: Nemám vůbec nic proti z řizování nových míst 

ve školkách, ale cht ěl bych se zeptat, jestli tento pozemek 

v minulosti pat řil nebo byl ve správ ě Prahy 10? 

 

 

 Pan Zoufalík: Nebyl. Tento pozemek jsme nevlastnili, ale 

jestliže se nám v tuto chvíli povede získat pozemek  u mate řské 

školky, jejíž budova je v našem vlastnictví, usiluj eme i o 

další pozemky, které jsou v okolí a které jsou ve v lastnictví 

státu, kde žádáme o jejich bezúplatný p řevod, a scelili bychom 

celou tuto oblast.  

 

Při odkupu bychom tak získali silný argument pro Ú řad pro 

zastupování státu ve v ěcech majetkových, protože bychom m ěli 

jednozna čný d ůkaz, že máme zájem nejenom o tyto pozemky, ale 

že do budoucna máme zájem vybudovat tam mate řskou školku, 

která by významnou m ěrou pomohla práv ě Vršovicím, kde máme, 

jak jsem zmi ňoval, p řevis tém ěř 300 míst. 

 

 Hlásí se ješt ě n ěkdo další do diskuse? (Ze zastupitel ů 

nikdo.) 
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 O slovo se hlásí pan ********. Prosím, máte slovo.  

 

 

 Pan ******** : Dobrý den! Jmenuji se ******** a od narození 

jsem ob čanem Prahy 10. 

 

 Pozemky, jejichž koupi má zastupitelstvo schválit,  pat ří 

firm ě PMC Vršovice, a.s., d říve Majetková správa, a.s., kde 

většinovým akcioná řem je firma Promin-Eko holding (?) se 

sídlem v Nizozemí, d říve firma Navatip (?), která je pražským 

dosti dob ře známá. 

 

 Pozemky jsou v režimu VV, tzn. ve řejné vybavenosti, takže 

se zde mohou stav ět školy, školky, zdravotnická za řízení 

apod., nikoliv obytné domy.  

 

 Sou časnému majiteli, tzn. firm ě PMC Vršovice, ale ani 

městské části se v letech minulých nepoda řilo zm ěnit územní 

plán pro tento pozemek, jak se o to pokoušeli, z VV  na OV nebo 

OB, tzn. aby se zde mohl stav ět obytný d ům. Developer zde 

tudíž nem ůže uskute čnit sv ůj podnikatelský zám ěr, tj. výstavbu 

bytového komplexu, a to ani v kombinaci s mate řskou školou. 

 

 Tím jenom upozor ňuji na akci Prahy 10, že by se v p řízemí 

stav ěla mate řská škola, což si myslím, že ani z hygienických 

důvod ů nelze. 

 

 Dle aktuální cenové mapy Prahy je cena pozemku 230 0 korun 

za metr čtvere ční. Myslím si, že tržní cena tohoto pozemku 

v režimu VV je ješt ě nižší, a to i vzhledem k p řítomnosti 

stavby mate řské školy. 

 

 Městská část nabízí dle znaleckého posudku zaplatit 4670,- 

korun, tzn. dvakrát vyšší cenu, než je uvedeno v ce nové map ě. 
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Znalecký posudek na cenu je tudíž pravd ěpodobn ě „cinklý“, tzn. 

že je vypracován na základ ě p ředem domluvené kupní ceny. 

 

 To je op ět ukázka toho, jak m ěstská část hospoda ří se svým 

majetkem, kdy pozemky ve svém vlastnictví levn ě prodává, zde 

bych zmínil prodej pozemk ů stavební firm ě Cook Invest (?), 

který se uskute čnil po únorovém zastupitelstvu, kde cena byla 

2780,- korun za metr čtvere ční, p řitom cena v cenové map ě je 

cca dvojnásobná, ovšem draze pozemky nakupuje. 

 

 P ředpokládám, že Colloredo-Mansfeldové, kte ří v restituci 

získali tento pozemek, vybídli m ěstskou část ke koupi tohoto 

pozemku ješt ě d říve, než ho v roce 2005 nebo 2006 prodali 

firm ě Majetková správa. 

 

 Zajímalo by m ě, jaká byla tehdy nabízená cena a pro č ji 

městská část neakceptovala. Prosím o písemné vyjád ření. 

Děkuji.  

 

 

 Pan Zoufalík: Samozřejm ě odpovím, ale namítl bych jenom 

jednu v ěc.  

 

 Nevím, kde pan ******** p řišel s nápadem, že tam zmi ňovaná 

spole čnost cht ěla stav ět bytový d ům, naopak p ři dohodování o 

cen ě získáme, jestliže tyto pozemky odkoupíme, projekto vou 

dokumentaci, kde byla touto spole čností zpracována výstavba 

sociálního za řízení. 

 

 Oni tam cht ěli provozovat sociální za řízení, takže bychom 

se dostali do pom ěrn ě složité situace, že ve chvíli, kdy 

pozemek n ěkomu pat ří, zatímco stavba pat ří n ěkomu jinému, 

bychom o tuto budovu p řišli. Máme—li tudíž dnes 55místnou 
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mateřskou školku, do budoucna bychom o celou tuto školku  

přišli. 

 

 Spole čnost, která dnes tyto pozemky vlastní, tam cht ěla 

postavit sociální d ům a my tento projekt získáme sou časn ě 

s nákupem t ěchto pozemk ů.  

 

 Vzhledem k tomu, že tam nemáme zájem stav ět sociální d ům, 

ale školku, což je logické vyúst ění toho, že už část této 

školky máme, jsme myšlenku na výstavbu sociálního d omu 

zavrhli. 

 

 Nelíbí se mi, když mi tady n ěkdo řekne, že je n ějaký 

posudek „cinklý“, protože si myslím, že je to asi v ěcí znalce. 

Budu ho samoz řejm ě informovat, jak hovo říte o jeho práci. 

 

 Znovu opakuji, p řátelé. Jsme v situaci, kdy v roce 2012 

stojíme p řed p řevisem 620 d ětí do mate řských školek, kdy 

v sou časné dob ě stavíme cca 420 míst a kdy nejv ětší zát ěž 

v tomto p řevisu je práv ě v oblasti Vršovic. 

 

 V ěřte mi, že se ve Vršovicích velice obtížn ě nachází n ěkde 

místo, kde bychom mohli postavit mate řskou školu, jestliže 

bychom se nerozhodli, že vykácíme n ěkterý z místních park ů a 

na tomto míst ě vystavíme školku. 

 

 Proto se mi toto logicky zdá jako krok, který je v íce než 

vst řícný. Máme tady prost ě mate řskou školku, kterou v situaci, 

kdy pozemky pod touto školkou nevlastníme, m ůžeme velice 

obtížn ě opravovat, takže ch řadne, čímž jedna z mate řských 

školek je na tom po technické stránce nejh ůře. 

 

 Dále pokud jde o vyrovnání s p ůvodním majitelem, byli jsme 

s ním v n ěkolikaletém jednání, ale on si našel jiného kupce. 
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Nebyla to m ěstská část. M ěstská část m ěla zájem, stejn ě jako u 

jiných m ěstských pozemk ů, odkoupit i tento pozemek. Nepovedlo 

se to. 

 

 Odpov ěď ale samoz řejm ě dostanete písemnou. D ěkuji. 

 

 O slovo se hlásí pan Ing. Nepevný. Prosím.  

 

 

 Pan Nepevný: Nikdo z nás asi nezpochyb ňuje pot řebu nových 

míst v mate řských školkách, na druhou stranu m ě zaujala 

informace, která tady byla podána, že cenová mapa u dává 

nějakou cenu, ale my jako m ěstská část kupujeme za cenu 

dvojnásobnou. To je pro m ě osobn ě docela nepochopitelné. 

 

 

 Pan Zoufalík: Obecně bych řekl, že cenová mapa vzniká 

v míst ě, kde se pozemky kupují, prodávají. Tak cenová mapa  

vzniká. 

 

 Jsme-li v situaci, že v tomto míst ě se n ěkolik desítek let 

nekupuje a neprodává, cenová mapa dává zkreslující pohled. 

 

 Jestliže jednáme s firmou, že koupíme n ěco za cenu podle 

cenové mapy, oni namítnou, že nám to neprodají. 

 

 To není o tom, že to chceme koupit, a oni si řeknou, že 

městská část je dobrá, že to chce to koupit za cenu podle  

cenové mapy a tak nám to prodají. Oni nám to neprod ají. 

 

 Co musíme proto ud ělat? Abych garantoval, že nákup t ěchto 

pozemků má n ějakou relevantní hodnotu, necháme si ud ělat 

znalecký popudek. Ten je od toho, aby nám znalec op ravdu udal 

takovou cenu, abychom se o ni mohli op řít. 
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 Nezlobte se na m ě, ale já nevím, kdo kupuje pozemky 

v centru m ěsta, ale jestliže si budeme říkat, že 4 tisíce za 

metr čtvere ční pozemku v centru Prahy je cena vysoká, já se to 

nedomnívám. Já tady ale nejsem od toho, abych to ob hajoval, 

toto obhajuje posudek. 

 

 Mně se na rozdíl od pana ******** tento posudek nezdá být 

„cinklý“. To si netroufnu říct. 

 

 O slovo se znovu hlásí pan Ing. Nepevný. Prosím. 

 

 

 Pan Nepevný: Má tém ěř technickou poznámku. Možná, jak rádi 

říkají právníci, pro vylou čení všech pochybností by možná 

nebylo špatné u n ějakých limit ů nad ur čitou částku mít t ěchto 

znaleckých posudk ů víc, protože jeden m ůže mít dopady takové, 

jaké má.  

 

 A neplatí to jenom pro nákupy pozemk ů, ale bavili jsme se 

o tom i v souvislosti se stavebními pracemi apod., protože 

jeden znalecký posudek je prost ě málo. D ěkuji.  

 

 

 Pan Zoufalík: O slovo se hlásí pan kolega Sandner. Prosím. 

 

 

 Pan Sandner: Cht ěl bych říct, že p ři takovém rozdílu, by ť 

máte pravdu, pane Zoufalíku, že v tomto p řípad ě asi cenová 

mapa není úpon ě tím správným vodítkem, bych p řece jenom žádal 

oponentní posudek. D ěkuji.  

 

 

 Pan Zoufalík: O slovo se hlásí kolega Vinš. Prosím.  
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 Pan Vinš: Dobrý den, dámy a pánové! Já jsem pragmatik a 

podle m ě tady nestojí otázka, jestli je tam cenová mapa, 

znalecký posudek. Otázka stojí tak, že je n ějaký pozemek, na 

kterém stojí naše nezkolaudovaná budova, o kterou m ůžeme 

přijít. 

 

 P řijde majitel tohoto pozemku a nabízí nám, abychom s i 

tento pozemek za n ějakou cenu odkoupili. My si tuto cenu 

ověříme znaleckým posudkem a říkáme, že víc, než je znalecký 

posudek dát nem ůžeme. Tudíž dáme cenu stanovenou znaleckým 

posudkem. 

 

 Je to jenom o v ůli toho, jestli tam tu školku chceme či 

nikoliv.  

 

 Pokud si řekneme, že ji tam chceme, nebo že ji chceme 

někde jinde, my ty školy budeme muset postavit, jsme schopni 

sehnat n ějaký stavební pozemek nebo VV na Praze 10 za tuto 

cenu n ěkde jinde? Nejsme. 

 

 

 Pan Zoufalík: Má ješt ě n ěkdo n ěco do rozpravy? 

 

 S technickou poznámkou se hlásí pan Nepevný. 

 

 

 Pan Nepevný: V reakci na mého p ředřečníka se ptám, jestli 

se m ěstská část v ůbec pokusila najít n ěco jiného. 
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 Pan Zoufalík: Rok jsme se pokoušeli najít tady n ěco 

jiného. Tady je, te ď mluvím o katastru území Vršovic, veliký 

problém sehnat pozemek. 

 

 Jednáme s Ú řadem pro zastupování státu ve v ěcech 

majetkových, máme vyhlédnutý podobný pozemek, ale s  nimi je to 

jako „nahý za vozem“. S nimi se nedá diskutovat a j á nejsem 

s to ud ělat jakýkoliv systémový krok na p řísliby.  

 

 Mimo jiné p říští týden vyrážím v 6 hodin, kdy na tomto 

Úřadě mám sch ůzku s ú ředníky a op ět budeme diskutovat o 

dalších dvou pozemcích, ale s nimi už jednám 6 let a neustále 

je do dokola. 

 

 Tento materiál jsem p řipravil i proto, že budu mít 

podpůrný d ůkaz a argument, abych vedle Bajkalské získal další 

pozemek. Pro je to tudíž jakoby skládanka: 

 

-  máme budovu, 

-  za finan ční prost ředky získáme podstatnou část pozemk ů a 

-  vedle máme další pozemek, o který budu usilovat ste jn ě jako 

v Jakutské, za který bojuji, 

 

ale na rovinu říkám, že s ú ředníky tohoto Ú řadu je velice 

obtížné a složité jednání. 

 

 Jednáme i jinde, ale není to jednoduché. 

 

 Tady se nám otev řela tato možnost a já opravdu, aniž bych 

byl cenový znalec pozemk ů, mám pocit, že je to materiál, který 

by nám ješt ě do konce volebního období napomohl velice výrazn ě 

uleh čit v problému výstavby mate řských školek. 

 

 O slovo se hlásí paní dr. Kleslová. Prosím. 
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 Pan Kleslová: Mám technickou poznámku z čist ě z právního 

hlediska.  

 

 V souvislosti s ú činností nového ob čanského zákoníku 

nemovitost, která není zkolaudována a není zapsána v katastru, 

bude automaticky náležet vlastníkovi pozemku. 

 

To je pro m ě naprosto zásadní, protože podle této novely 

přijdeme o školu. Říkám to proto, abyste si to uv ědomili, 

protože podle zákona není zkolaudována, není zapsán a 

v katastru, takže bude náležet vlastníkovi pozemku.  D ěkuji.  

 

 

 Pan Zoufalík: O slovo se znovu hlásí pan Nepevný. Prosím.  

 

 

 Pan Nepevný: Jsem p řekvapen, že tato mate řská škola není 

zapsána v katastru a že není zkolaudována. Tyto v ěci se p řece 

dají d ělat i dodate čně.  

 

 

 Pan Zoufalík: Je na pozemku n ěkoho t řetího. P ředstavte si, 

že budete mít pozemek, na kterém bude stát naše ško lka. 

 

 

 Pan Nepevný: Chápu, že te ď je to asi problém, protože 

vlastník k tomu nedá souhlas. 

 

 

 Pan Zoufalík: Tento problém ale opravdu nevznikl na naší 

stran ě, a to ani v minulosti. 
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 P ředsedající: Tato stavba je asi z roku 1953 a ani v té 

době nebyla zapsána do katastru, takže takto byste se s tejn ě 

mohl obracet na zhruba 20 nebo 30 let volebních obd obí nazp ět, 

kdy tady sed ěl n ěkdo jiný a školku nezapsal.  

 

 Městská část Praha 10 se snažila o zápis této školky do 

katastru, bohužel nám to nebylo umožn ěno. 

 

 

 Pan Zoufalík: Dámy a pánové, m ůžu se domnívat, že tímto 

můžu zav řít diskusi k tomuto materiálu? Má ješt ě n ěkdo 

k tomuto materiálu n ějaký dotaz, p řipomínku? (Nikdo.) 

 

 Uzavírám proto diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového 

výboru o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 28 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 21 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  9 se hlasování zdrželo. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 
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 P ředsedající: Dalším bodem schváleného programu dnešního 

zasedání je bod po řadové číslo 

 

29. 

 

Návrh na mezipoložkový p řesun finan čních prost ředk ů z odv ětví 

ORJ 0010 – pokladní správa do ORJ 0081 – obecní maj etek. 

 

 

 Jedná se o p ůvodn ě za řazený bod pod po řadovým číslem 5, 

který byl p řesunut a navazuje na p ředchozí materiál. Jde o 

převod finan čních prost ředk ů na nákup pozemk ů pro mate řskou 

školu. 

 

 Otevírám diskusi k tomuto materiálu. (Nikdo se neh lásí.) 

 

 Uzavírám diskusi a prosím pana p ředsedu návrhového výboru 

o p ředložení návrhu usnesení. 

 

 

 Pan Hošek: Budeme hlasovat o návrhu usnesení k bodu 

pořadové číslo 29 v p ředloženém zn ění. 

 

 

 P ředsedající: Děkuji. O tomto návrhu dávám hlasovat. 

(Probíhá hlasování.) 

 

 Výsledky hlasování: 

 

-  pro bylo 21 zastupitel ů, 

-  nikdo nebyl proti, 

-  8 se hlasování zdrželo. D ěkuji. 

 

Tento návrh byl schválen. 
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 P řistoupíme k dalšímu bodu schváleného programu, kter ý je 

bod po řadové číslo  

 

30. 

 

Podání zastupitelstvu m ěstské části Praha 10.. 

 

 

 Jedno podání se týká privatizace, takže ho vy řídí kolega 

Zoufalík. 

 

 P ředpokládám že o tom se nehlasuje. (Ne.) 

 

 Druhé podání se týká sportovního h řišt ě v ulici Karpatská, 

a to nár ůstu hluku. 

 

 Toto podání bude postoupeno odboru kontroly, proto že tento 

odbor se pravideln ě takovýmito podáními zabývá. 

 

 Další podání se týká výjimky v Zásadách pro prodej  domů se 

šesti a mén ě byty. 

 

 Op ět to bude v ěc, kterou vy řizoval pan kolega Zoufalík, 

ale je to záležitost, která už dnes byla fakticky 

zastupitelstvem vy řešena. 

 

 

 Dalším bodem schváleného programu dnešního zasedán í je bod 

pořadové číslo  

 

31. 
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Dotazy a informace člen ů zastupitelstva. 

 

 

 Otevírám diskusi a slovo má paní Mgr. Hájková. Pro sím.  

 

 

 Paní Hájková: Vážený pane starosto, vážené kolegyn ě, 

vážení kolegové, řada ob čanů Prahy 10 se zájmem sledovala 

pr ůběh pilotního kola dražby prázdných nemovitostí a jej í 

poměrný úsp ěch.  

 

 Nyní se ovšem dostávají na řadu atraktivn ější nemovitosti 

a o řádném pr ůběhu sou časného kola mám ur čité pochybnosti. 

 

 Pilotní kolo aukce zajiš ťovala jedna firma u všech t ří 

nemovitostí. Propagace byla řádně provedena na „S reality“, 

což je nejnavšt ěvovan ější realitní server. 

 

 Nyní jdou op ět do aukce t ři nemovitosti, každou z nich má 

na starost jiný dražebník. Aspo ň to jsem se dozv ěděla z webu 

Prahy 10. To samo o sob ě nemusí samoz řejm ě nic znamenat. 

 

 Dv ě nemovitosti jsou op ět inzerovány na „S reality“, jedna 

nikoliv. Jedná se o secesní činžák na rohu ulic Moskevská a 

Francouzská. Jde o nejatraktivn ější d ům s velkými nebytovými 

prostorami. 

 

To, že firma Gladis auk ční (?) má krom ě aukce výše 

zmín ěného domu pouze aukce drobných hypoté čních pohledávek,  

nemusí také nic znamenat. D ům se ale inzeruje pouze na 

českétržišt ě.cz“ a gladis.cz. 
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 P řipadá mi to, jako kdyby se to inzerovalo tak, aby s e o 

aukci nikdo nedozv ěděl, a Gladis ho prodal p ředem vytipovanému 

zájemci. 

 

 Ráda bych proto v ěděla, jestli rada m ěstské části p řed 

podepsáním smlouvy s dražitelem ošet řuje jeho zp ůsob 

prezentace nemovitostí a jestli zmín ěný zp ůsob prezentace 

považuje za dostate čný. D ěkuji. 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. V rychlosti bych odpov ěděl. 

 

 Tento d ům dražila spole čnost, kterou si, jak jsem 

pochopil, chválíte, tzn. ta, která prodala zmi ňované dva domy, 

nebo to tak není, pane magist ře? 

 

 Jak to je? Vysv ětlete to. 

 

 

 Pan Ekstein: Tuto nemovitost skute čně dražila spole čnost 

Gladis, jak tady zazn ělo. To, že by nebyla inzerována stejným 

způsobem jako všechny ostatní nemovitosti, je pro m ě 

překvapením, protože m ěli úpln ě stejnou smlouvu jako všichni 

ostatní, nicmén ě tuto skute čnost prov ěříme. 

 

 Na druhou stranu m ůžu vylou čit, že by to bylo z toho 

důvodu, že by to bylo pro n ěkoho p řipraveno, protože tuto 

nemovitost se nepoda řilo v elektronické aukci prodat. Nikdo se 

totiž nep řihlásil.  

 

 Vaše výhrady k propagaci samoz řejm ě prov ěřím a budu vás 

informovat.  
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 P ředsedající: Ješt ě bych doplnil, že pokud jde o 

elektronické dražby 

 

a)  systém této dražby je nepr ůst řelný, vznikal i po 

konzultacích s TOP 09, kde nám velmi významn ě, říkal 

jsem to už na minulém zastupitelstvu, pomohly rady pana 

předsedy Narovce v tom, aby tento systém byl otev řený. 

Tento systém pracuje s podmínkou zpož ďování, tzn. že ve 

chvíli, kdy n ěkdo p řihodí, by ť minutu nebo vte řinu p řed 

koncem lh ůty, nabíhá dalších 5, 10 minut času a op ět se 

draží a takto se draží stále dokola. 

 

Jenom pro vašich p ředstavu u dom ů je pr ůměrná doba dražby 

po ded line, tzn. že po čase, který je stanoven, trvá ješt ě 

zhruba hodinu, a to práv ě proto, abychom p ředešli p řípadné 

snaze o to, že n ěkdo to na poslední moment „zmá čkne“ a nikdo 

další už nemá možnost p řihodit. 

 

 Zájemci, kte ří draží, si tudíž mohou dodate čně b ěhem t ěch 

pěti minut rozmyslet, zda ješt ě p řihodí či nikoliv. 

 

b)  V p řípad ě tohoto domu jsme se s kolegy v rad ě dohodli, 

že když se d ům v první kole dražby neprodá, p ůjde znovu 

za stejných podmínek do další aukce, ale bude se o něj 

„starat“ a inzerovat jiná spole čnost než ta p ůvodní, 

abychom m ěli skute čně jistotu, že ten systém b ěží a že 

není nap říklad problém práv ě v té inzerci. 

 

Pokud se znovu takový d ům neprodá, pak pot řetí, op ět za 

stejných podmínek p ůjde znovu jiné renomované firm ě, která ho 

bude znovu nabízet. 

 

 Jestliže se to nepovede ani pot řetí, potom tento d ům 

„p řineseme“ sem do zastupitelstva m ěstské části, a budeme 
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hovo řit o tom, co s ním dále, protože cena posudku bude zřejm ě 

vysoká, takže dražitelé o n ěj v tom p řípad ě nebudou jevit 

zájem. 

 

 Zatím v tomto stavu nejsme, zatím se neprodaly pou ze dv ě 

nemovitosti, které p ůjdou do dalších kol, jak jsem o tom už 

hovo řil. 

 

 Zbytek informací zajistí pan Mgr. Ekstein a budeme  vás 

informovat. Ve chvíli, kdy by inzerce nebyla dostat ečná, 

většinou se to projeví v zájmu návšt ěvník ů, potom samoz řejm ě 

opět budeme tuto spole čnost m ěnit. 

 

 Domnívám se, že o domy, které nebyly zatím prodány , byl 

zájem obrovský. Na dražby t ěchto dom ů se chodilo podívat 

v pr ůměru 40 – 50 zájemc ů, takže se domnívám, že inzerce 

zafungovala. 

 

 Tam, kde nezafungovalo to, že d ům se neprodal, tam 

skute čně budeme muset na takovou nemovitost za čít dohlížet a 

zjistit, jestli je to d ůsledek nedostate čné inzerence, nebo 

jestli ta budova je skute čně „neprodejná“. 

 

 V každém p řípad ě o všem bude v ědět zastupitelstvo, budeme 

o tom rozhodovat spole čně a budeme se tím zde ješt ě zabývat. 

Děkuji. 

 

 Dále se do diskuse hlásí paní Ing. Procházková. Pr osím.  

 

 Paní Procházková: Dobrý den, dámy a pánové! 

 

 Cht ěla bych krátce pohovo řit o rozhodnutí, které se týká 

školních jídelen. 
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 Mrzí m ě, že na minulém zastupitelstvu zcela zapadla 

informace, že vedení m ěstské části Praha 10 na řídilo všem 

jídelnám, které va ří d ětem a senior ům v Praze 10, odebírat 

suroviny prost řednictvím p řísp ěvkové organizace Školní 

jídelny. Prý kv ůli omezení korup čního prost ředí. 

 

 Nicmén ě toto bezprecedentní opat ření vybízí k úvahám, 

jestli omezení řady možných dodavatel ů na dva kusy (?) naopak 

toto korup ční prost ředí nevytvá ří. 

 

 Tato situace m ůže mít podle ekonomických zákon ů jen jedno 

vyúst ění – dojde okamžit ě ke zhoršení kvality surovin, a podle 

citovaných hospodá řek t ěchto škol k tomu již došlo.  

 

 Firmy nemusí sout ěžit a nakoupí to nejlevn ější, bez ohledu 

na kvalitu. A z hlediska dvou až t říleté perspektivy, až se na 

tuto kauzu zapomene, budou firmy výrazn ě dražší než 

konkurence. 

 

 Za velmi arogantní považuji vyjád ření tiskového mluv čího 

pana Charváta, že ředitelé a hospodá ři škol nejsou dostate čně 

kompetentní pro výb ěr svých dodavatel ů, a proto se ptám,  

 

-  kde rada m ěstské části, která o tomto podivném, zvláštním 

kroku rozhodla, vzala tuto kompetenci,  

-  kdo z člen ů rady m ěstské části je odborníkem na stravování 

dětí, mládeže a senior ů? 

 

Prosila bych n ějakou informaci o tom, co vedlo k tomuto 

rozhodnutí, a n ějakou informaci o úsp ěšnosti či neúsp ěšnosti 

tohoto kroku. D ěkuji. 
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 P ředsedající: Děkuji, paní inženýrko, op ět se pokusím 

odpov ědět i vám, p řípadn ě mohu odpov ědět i písemn ě. 

 

 Mrzí m ě, že vy jako zastupitelka m ěstské části Praha 10 si 

nejste schopna tyto informace zjistit tak, abyste j e znala 

detailn ě a pravdiv ě. Není to problém, sta čí, když p řijdete na 

odbor školství a vedoucí tohoto odboru vám tyto inf ormace 

poskytne. 

 

 To, co říkáte, je úplný nesmysl, a to z jednoho prostého 

důvodu. 

 

 Rada se nikdy nezabývala nákupem surovin do školek  nebo do 

škol, tzn. že nikdy nevzala limity řediteli p řísp ěvkové 

organizace Školní jídelny, což je mimo jiné za řízení 

licencované ministerstvem školství. 

 

Ředitel je spoluvybírán ministerstvem školství, všec hno je 

hlídáno ministerstvem školství a vyhláškou a rada m ěstské 

části do toho ani zasahovat nem ůže a nikdy nezasahovala. 

 

 Ředitel školní jídelny se zárove ň musí řídit zákony této 

země a musí dodržovat limity u jednotlivých dodavatel ů 

potravin, tzn. že musí sledovat ceny a zárove ň limit, aby 

nepřekro čil zákon, p řípadn ě musí vypsat velké výb ěrové řízení 

na n ějakého dodavatele konkrétních surovin tak, by tento  zákon 

nepřekro čil. 

 

 Pokud mám informace, tito dodavatel ů, kterých je zhruba 9 

nebo 10, se neustále mezi sebou to čí a v pravidelných 

intervalech se vždy 1, 2 dodavatelé obm ěňují.  

 

 Zárove ň si také musíme uv ědomit, že podmínky na dodávání 

surovin do mate řských a základních škol jsou velmi p řísné, 
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protože jakýkoliv dodavatel, který dodává takovéto suroviny, 

ať už se to týká masa, zeleniny atd., musí mít odborn ou 

certifikaci, aby mohl pro d ěti va řit. 

 

 Dovedl bych si p ředstavit, že informace, které jste tady 

uvedla, byly tém ěř poplašnou zprávou, takže prosím p ěkně, 

neši řte paniku. Není to tak. Všechno je pod kontrolou 

ministerstva školství, rada m ěstské části s tím nikdy nep řišla 

a nep řijde do styku a nem ůže v této v ěci jakkoliv zasahovat 

nebo na řizovat, natož nakupovat suroviny, protože nejsme, j ak 

říkáte, odborníci na tuto problematiku.  

 

 Jsem samoz řejm ě p řipraven vám kdykoliv pomoci 

zprost ředkovat jednání s paní vedoucí odboru, která je mim o 

jiné zde v sále, takže jsme p řipraveni si na to kdykoliv 

„sednout“. 

 

 To, co se totiž objevilo v médiích, pravd ěpodobn ě čerpáte 

z novin. Noviná ři n ěkdy také nejsou odborníci na tuto 

problematiku, musíme to, co je v novinách uvedeno, brát s 

rezervou, i když chápu, že si myslíte, že to, co je  

v novinách, je pravda. To je starý zvyk z dob dávno  minulých.  

 

Nemusí to být úpln ě pravda, v tomto p řípad ě je to trochu 

popleteno, takže prosím, abyste se obrátila t řeba na m ě nebo 

na kteréhokoliv kompetentního místostarostu naší m ěstské části 

v p řípadech jakýchkoliv jiných pochybností, jakýchkoliv  jiných 

kauz, článk ů, které se objevují a jsou nepravdivé. 

 

 Minulý týden jsem jeden takový v Lidových novinách  řešil, 

takže si to dokáži p ředstavit. Prosím, p řij ďte, my vás 

vybavíme veškerými podklady, které máme, abyste byl a systémov ě 

schopná interpelovat jednotlivé členy rady. Ona je potom i 

diskuse lepší a m ůžeme ji posunout n ěkam dál. 
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 Chci jenom všechny uklidnit, všechno je v po řádku. Ředitel 

Školních jídelen je pod ur čitým limitem zákona, který se týká 

nákupu potravin, a on ho prost ě dodržovat musí, ale to už je 

jeho odpov ědnost. Krom ě toho je to všechno hlídáno ze strany 

ministerstva školství.  

 

 Zatím tolik a pokud bychom se k tomu sešli, paní 

inženýrko, a ješt ě bychom to do řešili, budu rád. D ěkuji.  

 

 Nikdo další ze zastupitel ů se do diskuse nehlásí, ale do 

diskuse se hlásí ob čan Prahy 10. 

 

 O slovo se hlásí pan ********, kterého žádám, aby se ujal 

slova. 

 

 

 Pan ******** : Vážený pane starosto, vážení radní, mám 

radost, že se tady dnes vícekrát mluvilo o školkách , o tom, že 

je opravdu velká snaha tuto situaci řešit. P řesto mám dva 

dotazy na pana zástupce starosty a jeden na pana st arostu. 

Spíše jsou to up řesn ění, takže prosím o ústní odpov ěď. Nebude 

to nic obtížného. 

 

 27. 3. byla na webu Prahy 10, který je v ěnován ve řejným 

prostorám, zve řejn ěna zpráva, kde pan zástupce starosty 

Zoufalík tvrdí, že, cituji „letos se díky p řijaté koncepci 

rozvoje mate řských školek pro p říští školní rok poda ří zvýšit 

počet míst o 400, tato informace tam stále „visí“, a p okryjeme 

tak deficit v tomto roce“.  

 

 Pan starosta ale v Novinách Prahy 10 toto nadšení ztlumil 

a řekl, že letos by m ělo vzniknout 170 nových míst, takže 

prosím o odpov ěď, protože t ěchto 400 nových míst je z řejm ě do 
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roku 2014, a o nápravu, aby p ři náhodném p říchodu na tyto 

stránky nebyl kdokoliv uvád ěn v omyl. 

 

 Chci se vás dále zeptat, jestli to „letos“ znamená  ke 3. 

září, tzn. k prvnímu školnímu dni, nebo jestli je to j iné 

datum. 

 

 Ješt ě jeden poddotaz. 

 

 Využije naše m ěstská část tzv. montovaných školek? Pokud 

ano, pak  

 

-  kde,  

-  v jakých lokalitách,  

-  od koho byly p řípadn ě tyto produkty vybrány a  

-  za kolik pen ěz, protože tam je to rozp ětí mezi 800 tisíc až 

t řeba 2 miliony. Je to jako u dom ů. 

 

 K panu starostovi, který m ěl na zastupitelstvu hlavního 

města 26. dubna projev, ale p ři rozd ělování rozpo čtových 

prost ředk ů, tzv. porcování medv ěda, nebylo Praze 10 p řiznáno 

nic. 

 

 S respektem jsem sledoval, že se tam za Prahu 10 p erete, 

žádal jste o finan ční prost ředky na mate řské školky, zmínil 

jste 700 neumíst ěných d ětí a i to, že to v Praze pokryjete 

výstavbou nových mate řských školek, k čemuž bude pot řeba 100 

milion ů korun. 

 

 Vzhledem k tomu, že Praha 10 dostala nula korun, p ak jste 

v té souvislosti řekl, že dojde k ur čitému zpožd ění výstavby 

t ěchto školek, op ět vás cituji. Jinými slovy, ne všechny d ěti 

budou na Praze 10 uspokojeny. 
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 Na toto vám odpov ěděl pan primátor, a v tom je vlastn ě 

jádro tohoto mého dotazu, spokojím se ústní odpov ědí, že Praha 

10 žádala nejprve 100 milion ů na Záme ček, nikoliv na mate řské 

školky. Pak jste to teprve zm ěnili, tvrdí pan primátor, a bylo 

tam i negativní stanovisko odboru školství. 

 

 Tutéž skute čnost ve řejn ě potvrdil p ředseda finan čního 

výboru Zden ěk T ůma z koali ční strany na magistrátu. 

 

 Můj dotaz je jednoduchý: m ůže to vzbuzovat dojem, že 

prioritou Prahy 10 nejsou školky, jak tady vícekrát  zazn ělo, 

ale vršovický Záme ček? Chci vylou čit podez ření, že by to tak 

bylo, tímto dotazem. 

 

 Krátký komentá ř. 

 

 Já tu situaci s mate řskými školkami považuji ne za 

nedostatek, ale p římo za havárii, jako kdybychom opravovali 

chodníky a potom t řeba opravovali n ěkde propadlou silnici. 

 

 Jenom kv ůli tomuto d ůvodu bych si dovolil navrhnout, že se 

tudíž domnívám, považuji to za vnit řní dluh v ůči ob čanům 

městské části, že realistické řešení je vzít si na to úv ěr, a 

to p ři vší úct ě k zásad ě nezadlužovat se. 

 

 D ěkuji za zodpov ězení tady na míst ě, to mi bude bohat ě 

sta čit. 

 

 

 Pan Zoufalík: Vzal bych si s dovolením slovo jako první.  

 

 Pravda je, že pan starosta správn ě p řibrzdil m ůj 

optimismus, protože ono se tady opravdu jedná o fin anční 

prost ředky. Za dobu, co jsem tady v pozici zástupce staro sty a 
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mám dojem, že i jako zastupitel, m ěstská část Praha 10 tak 

málo finan čních prost ředk ů neměla. 

 

 Pravdou je, že jsme v tuto chvíli  

 

-  zkolaudovali dalších 55 míst v Mate řské škole 

Magnitogorská, která bude otev řena k 1. zá ří,  

-  bojujeme o Sychrov, který se nám jeví jako další mí sto, kde 

bychom m ěli zvýšit po čet míst o cca 60, ale p řiznám se, že 

se nám to p řeklene do prvního čtvrtletí p říštího roku, 

-  podobná situace je v ulici Mrštíková, kde bychom m ěli mít 

dalších 50 míst, 

-  další nad ějná v ěc týkající se projektové dokumentace, která 

se nyní p řipravuje, nicmén ě se jedná o plán, který se 

v tuto chvíli dává na papír, je výstavba Mate řské školky 

Nad vodovodem, kde bychom m ěli mít další t ři t řídy, tzn. 

dalších 75 míst, 

-  připravujeme další kapacitu, která je dnes v rámci 

projektové dokumentace p řed ukon čením, a to Mate řskou 

školku Vladivostocká, kde bychom m ěli mít též dv ě až t ři 

t řídy. 

 

Když si to spo čítáme, jsou to za řízení, která bychom m ěli 

otevírat v pr ůběhu tohoto roku, z části za čátkem p říštího roku 

a z části v polovin ě p říštího roku. 

 

 Dnes jsme rozhodli o Bajkalské, za což jsem velice  rád, 

protože na základ ě usnesení dnešního zastupitelstva m ůžeme 

velice rychle spustit projektovou dokumentaci práv ě sm ěrem 

k výstavb ě v Bajkalské, kde, jak jsem říkal, m ůžeme navýšit 

počet na 168 d ětí. 

 

 To jsou základní místa, kde máme zájem, kde se už dělají 

projekty a p řipravují se v ěcí ke spušt ění, ale pravdou je, že 
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to všechno bude mít zpožd ění p ůl až t ři čtvrt ě roku podle typu 

rozpracovanosti, p ři čemž chyby v rozpracovanosti nejsou na 

nás. Každé rozší ření má totiž svou náro čnost zpracování, a 

proto m ě v mém elánu a nadšení brzdí nejenom pan starosta, 

který vidí do m ěštce m ěstské části v tomto roce, tak technici, 

kte ří dnes umí dob ře spo čítat harmonogram prací, abych se už 

nedopustil té chyby, kdy jsem s nadšením a radostí sliboval 

tato místa. 

 

 Proto v tuto chvíli, a to už od dubna, se každý m ěsíc 

schází pracovní skupina, ve které jsou  

 

-  projektanti, kte ří projektují jednotlivé mate řské školky,  

-  zástupci majetkoprávního odboru, kte ří mají na starosti 

kontrolu t ěchto prací,  

-  a v neposlední řadě i zam ěstnanci odboru školství, kte ří 

mají na starosti realizaci samotnou.  

 

Ono to zní logicky, ale když postavíte školku, naje dnou 

zjistíte, že musíte p řistavit i za řízení typu kuchyn ě, že se 

kuchyn ě musí rozší řit a další a další v ěci, které člov ěk 

v první chvíli možná v tom elánu a nadšení, te ď mluvím za 

sebe, tak dob ře nepochopil. 

 

 Abych se vrátil k tématu. P řesto si myslím, že zájem 

rozší řit místa v mate řských školách tak, jak jsme slíbili, se 

nám do konce volebního období, tzn. do dvou let, st oprocentn ě 

povede. 

 

 Za pana starostu ješt ě z části odpovím na dotaz týkající se 

magistrátu. 

 

 S koncepcí m ěstské části, myslím, že jsme jediná m ěstská 

část v Praze, kterou jsme na podzim minulého roku sc hválili, 
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jsem byl na magistrátu, kde jsem ji p ředkládal a dokladoval 

jsem m ůj výrok, že tato v ěc je opravdu naší prioritou. 

 

 Ješt ě si musím p řih řát polív či čku, protože si myslím, že 

jsme jedni z mála, kte ří opravdu tímto zp ůsobem vstoupili na 

tuto p ůdu a cht ějí stav ět. 

 

 V záloze máme p řipraveny ješt ě dva projekty na dvou 

místech: 

 

-  v Zahradním M ěst ě a  

-  ve Strašnicích, 

 

ale ty si ješt ě necháme v záloze poté, co jsme schválili 

demografickou studii, abychom opravdu neud ělali chybu a 

neotev řeli n ěkde školku a zjistili, že nebude zcela napln ěna. 

 

 Vzhledem k tomu, že p řed rokem byl p řevis 400, zatímco 

dnes je to více než 600 d ětí, dá se říct, že Praha 10 se 

opravdu omlazuje. Ješt ě p řed dv ěma lety byla nejstarším místem 

v Praze Praha 10, dnes jsme už byli „p ředstiženi“ Prahou 4, 

která stárne, a já vidím, že se Praha 10 stává dobr ým místem a 

že se nám sem mladí lidé st ěhují. 

 

 Jsem tomu rád, ale nár ůst míst v mate řských školách budeme 

muset v tomto smyslu řešit a myslím si, že řešíme. 

 

 Sta čí tato odpov ěď? 

 

 P ředsedající: Byl vznesen také dotaz na m ě a já za n ěj  

velice d ěkuji. Skute čně d ěkuji, protože zn ěl na rozd ělování 

účelových finan čních prost ředk ů pro jednotlivé m ěstské části. 
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 Celkov ě se na magistrátu pro m ěstské části rozd ělovalo 200 

milion ů korun. Praha 10 nedostala ani korunu. Ani korunu 

nedostala ješt ě ani Praha 11 a Praha 12. Kolegové ze sociální 

demokracie asi vysv ětlí pro č. Podle mého názoru je to 

absolutní noncenc. 

 

 Školky jsou pro nás zásadní. Na magistrátu byla di skuse o 

tom, že je pot řeba pomáhat menším m ěstským částem, okrajovým 

městským částem, že tam musíme stav ět školky. A já jsem se 

ptal: nezlobte se na m ě, ale pro č v malé m ěstské části, nebudu 

jmenovat, abych n ěkoho neurazil, která má 5 tisíc obyvatel, 

máme stav ět za desítky milion ů školku. 

 

 Samoz řejm ě, že je to nutné, ale když se podíváte na 

demografickou strukturu hlavního m ěsta Prahy, Praha 10 má 115 

tisíc obyvatel a obyvatelé z okrajových m ěstských částí 

většinou jezdí pracovat do centra Prahy, takže pro ro di če je 

snahou umístit d ěti, i když bydlí, nechytejte m ě za slovo, 

v Uh řín ěvsi a pracují na Václaváku nebo na Vinohradech. Pro  n ě 

je lepší dát své d ěti do školky v Praze 10, protože se jim to 

vyplatí z hlediska pendlování mezi jejich bydlišt ěm a 

zaměstnáním, čímž se jim to vlastn ě uleh čuje. 

 

 Já jsem to na magistrátu říkal. Říkal jsem: nezlobte se, 

ale je p řece pot řeba tuto strukturu budovat od širšího centra 

dále. To je v ěc pro m ě logická. 

 

 Nebylo to vyslyšeno. Nebudu říkat pro č, mám na to sv ůj 

názor, ale to je jiná otázka. M ůj názor na to, pro č práv ě se 

Praha 10 nedostala finan ční prost ředky, je umocn ěn ješt ě n ěčím 

dalším. 

 

 Ano, p ůvodn ě jsme posílali na magistrát žádost ohledn ě, 

jak říkáte, Záme čku. Ano, pane kolego, to ale wnebylo na 
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Zámeček, to bylo na sociální problematiku, protože tam b ude 

zařízení pro seniory. 

 

 Ve chvíli, kdy jsem m ěl tu možnost osobn ě mluvit s panem 

primátorem, t ěsně p řed vypsáním rozd ělování finan čních 

prost ředk ů, byla u toho i ředitelka finan čního odboru 

magistrátu, a bylo mi řečeno, že hlavní finan ční prost ředky 

půjdou do školství. 

 

 V tu chvíli jsme poslali tak, jak máme v rozpo čtu a jak 

jsme p řipraveni, žádost o dotace na školství. 

 

 Měšec, rozpo čet Prahy 10 je stále stejný. Pokud bychom 

dostali na sociální za řízení nebo na školku, peníze z rozpo čtu 

budou použity tím správným sm ěrem. A pro nás je dnes prioritou 

školství. 

 

 Jenom pro vaši p ředstavu, jsme v červnu 2012. Rozpo čtované 

výdaje pro rok 2012, čísla máme do kv ětna, by m ěly být zhruba 

na úrovni 40 %. Reálné výdaje m ěstské části jsou 8,4 %. To 

znamená, že šet říme, ale tyto výdaje ve výši 8,4 %, aby bylo 

zcela jasno, jdou výhradn ě do školství, takže tato pot řeba 

peněz tady samoz řejm ě je. 

 

 Proto jsem na magistrátu hovo řil o p řípadném možné 

zpožd ění. Myslím si, že to ufinancujeme, protože je pravd a, že 

jsme p řipraveni nerealizovat jiné v ěci a realizovat p ředevším 

školky. 

 

 Co se týká zmi ňovaného úv ěru, mám tu čest, ale spíše m ě to 

někdy napl ňuje ne úpln ě p říjemnými pocity, nicmén ě na 

Magistrátu hlavního m ěsta Prahy musím hlasovat pro úv ěry, 

které si hlavní m ěsto Praha bere na úrovni 6 miliard atd. 
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 Byly doby, kdy se nám da řilo úv ěrové zatížení m ěsta 

snižovat, te ď je to opa čně. Já stále zastávám pravicový pohled 

na v ěc. Nechci zadlužovat m ěstskou část Praha 10, nechci 

zadlužovat obyvatele Prahy 10. 

 

 Je možné, že v d ůsledku krize se nám to možná v čase 

nepoda ří, já to v tuto chvíli nevím, ale nechci sáhnout po  

úvěru jako po tom nejjednodušším řešení. 

 

 Úv ěr je řešení, které m ůže p řijít, až když vyzkoušíme 

všechny varianty. Všemi variantami rozum ějme úspory 

v rozpo čtu. Jenom pro tento rok jsou úspory 20 milion ů korun 

jenom na chodu Ú řadu m ěstské části Praha 10. 

 

 Dále se snažíme omezovat výdaje na naše p řísp ěvkové 

organizace. CSOP byl ponížen rozpo čet o cca 30 % s tím, že 

musí zachovat kvalitu pé če. 

 

 Zárove ň se snažíme navyšovat p říjmy. Je to samoz řejm ě b ěh 

na delší tra ť, ale také se nám to da ří, takže prosím, dejme 

si, pokud jde o úv ěry, ješt ě čas, poj ďme nejd říve cestou úspor 

a extendování p říjm ů. Pokud to nebudeme schopni zvládnout, 

pokud nám hlavní m ěsto Praha nepom ůže, což nám asi nepom ůže, 

protože má samo svých starostí dost a „medv ěd“, jak jste 

říkal, už byl zrušen, takže tam jsme odkázáni sami n a sebe a 

teprve následn ě můžeme n ěco takového řešit. 

 

 Dnes jsem v rádiu poslouchal diskusi a informace o  

Liberci, kde jsou tak „zaúv ěrováni“, že už jim banka nechce 

půj čovat, a já se nechci dostat do takového stadia. 

 

 Naše úv ěrové zadlužení je nula. Nemáme ani žádné 

dodavatelské úv ěry, ani skrytá forma zadlužení na naší m ěstské 

části není, a to je pro nás v tuto chvíli podstatné.  D ěkuji.  
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 Dále je do rozpravy p řihlášen kolega Boris Š ťastný. 

Prosím.  

 

 

 Pan Š ťastný: Děkuji. Dobrý den! 

 

 Panu kolegovi, který tady otev řel otázku financování škol 

a školek z tzv. „medv ěda“, bych cht ěl říct ješt ě jednu v ěc. 

 

 Já jsem byl ten, který zásadním zp ůsobem protestoval jak 

v lo ňském roce, tak i v roce letošním proti tzv. „porcov ání 

medvěda“ na pražském magistrátu, já jsem byl ten, který říkal, 

že to je zcela nesystomové opat ření. Stejným zp ůsobem se 

k tomu postavil starosta Prahy 10, také m ůj kolega 

v zastupitelstvu. 

 

 Jenom pro vaši informaci nap říklad m ěstské části Praha 10, 

11 a 12 nedosáhly z uvedených 200 milion ů korun ani na jedinou 

korunu, p řestože jsme žádali o p řísp ěvek práv ě na mate řské 

školky, jak pan starosta správn ě poukázal. 

 

 Naproti tomu t řeba m ěstská část Praha 15 dostala nejvíc, a 

to 15 milion ů korun, p řitom v ůbec ne na školu nebo školku, ale 

na dostavbu sportovní haly, takže v tomto ohledu na  

systémovost, o které tady byla řeč, že tyto peníze m ěly jít na 

tyto v ěci, nelze v ůbec odkazovat. 

 

 P řitom v médiích i na zmi ňovaném zastupitelstvu se 

v bou řlivé diskusi objevilo, že tyto peníze byly rozd ělovány 

spíše podle toho, kdo sedí v m ěstské rad ě, tzn. že zástupci 

městských částí, kte ří sedí a sed ěli v m ěstské rad ě, a ti 

„hodní“, zjednodušen ě řečeno, dostali více pen ěz, zatímco ti, 

kte ří „hodní“ asi p říliš nejsou, protože často kritizuji 
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některé v ěci jako v poslední dob ě t řeba zm ěnu a nastavení 

nového územního plánu v Praze, možná „ut řeli“. 

 

 Díky bohu, tato politická praktika porcování medv ěda na 

magistrátu, stejn ě jako ve sn ěmovně, kone čně po naší tvrdé 

kritice skon čila a p říští rok se to už bude d ělat spravedliv ě. 

Děkuji.  

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji.  Další p řihlášenou z řad ob čanů 

je paní ********. Prosím.  

 

 

 Paní ******** : Ješt ě jednou dobrý den! Op ět bych se 

ohlédla o pár m ěsíc ů nazp ět, do jara. 

 

 Tehdy n ěkte ří z nás tak trochu pook řáli rozhodnutím zdejší 

vážené rady a váženého zastupitelstva zve řej ňovat materiály, 

podklady a tisky pro jednání zastupitelstva. 

 

 Bylo by to skv ělé. Byl to jasný slib, že budeme mít jako 

občané možnost nejenom tady slyšet čísla tisk ů, ale že 

dostaneme i šanci se trochu zorientovat v tom, co s e tady 

projednává. 

 

 Slyšela jsem, že k tomu nedošlo, že dnes nemáme ja ko 

občané k dispozici nic, protože Ú řad pro ochranu osobních 

údaj ů vydal záporné stanovisko. 

 

 Jenom bych cht ěla v rychlosti p řipomenout jednu starou 

moudrost: když se chce, všechno jde. 

 

 Pro č to jde na magistrátu? Jak to, že p řed jednáními 

zastupitelstva hlavního m ěsta Prahy ob čan má týden p ředem na 
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webu tisky k dispozici ke stažení, jak to, že když tam p řijdu, 

dostanu i vytišt ěné tisky? 

 

 Ráda bych proto požádala o písemnou odpov ěď, kdo se 

z m ěstské části spojil s magistrátem, aby zjistil, jakým 

způsobem to d ělají, jakým zp ůsobem to magistrát umož ňuje, že 

jsou tisky zve řej ňovány. 

 

 Samoz řejm ě je možné, že to je výb ěrov ě, ale i to by bylo 

lepší než nic, takže ješt ě jednou: myslím, že kdyby se cht ělo, 

tak by se cesti čka aspo ň pro částe čné zve řej ňování našla. 

Děkuji. (Potlesk.) 

 

 

 P ředsedající: Také d ěkuji. Myslím, že odpov ěď bude 

písemná.  

 

Já samoz řejm ě chci, aby to tak bylo, na druhou stranu ve 

chvíli, kdy vám Ú řad pro ochranu osobních údaj ů píše, že za 

každé porušení je pokuta do 5 milion ů korun, a to i za každé 

jednotlivé porušení v rámci jednoho tisku, obava z toho je, 

ale máte pravdu, že je pot řeba hledat cesty, diskutovat 

s tímto ú řadem a hledat možné řešení, protože mn ě to vyjád ření 

úřadu p řijde možná nekoncep ční, možná nesystémové a zbyte čné, 

ale nerad bych, a te ď odpovím vaší rétorikou, že „kdo chce psa 

bít, h ůl si vždycky najde“. 

 

 Byl bych proto nerad, když te ď jsem zase dostal ránu p řes 

záda, že když tyto materiály uve řejníme a následn ě dostaneme 

od ú řadu pokutu, vy tu budete úpln ě stejn ě u mikrofonu h římat, 

jací jsme to zlo činci, protože jsme dostali pokutu. 
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 Ono je to asi jedno, jestli mám čepici, nebo ji nemám, 

vždycky dostanu p řes hubu, nicmén ě logika velí, aby tyto 

materiály na internetu byly, a my se o to budeme sn ažit. 

 

 Informace p ůjde písemn ě. 

 

 Dalším p řihlášeným ob čanem do diskuse je pan ********. 

Prosím máte slovo. 

 

 

 Pan ******** : Vážený pane starosto, vážená rado, 

zastupitelé, m ěl jsem dotaz týkající se školek a jsem moc rád, 

že toto téma se tady opakovan ě objevilo. 

 

 V jedné z odpov ědí na p ředchozí diskusi pan místostarosta 

Zoufalík odpov ěděl na to, na co jsem se cht ěl zeptat 

především.  

 

Jednou v ěcí je nedostatek míst, který se tady řeší, a 

druhou je nedostatek informací ohledn ě toho, jak to bude do 

budoucna, aspo ň podle toho, jak to vnímám já jako ob čan, kdy 

která kapacita bude otev řena, protože my jako rodi če se musíme 

nějakým zp ůsobem dívat dop ředu. 

 

 Odpov ěď na to v podstat ě padla, ale nevím, jestli je to 

všechno. Pokud by m ělo být ješt ě n ěco, co jste nezmínil, 

poprosil bych o dopln ění. 

 

 

 Pan Zoufalík: Doplním. Uv ědomuji si, že v této chvíli jsme 

v situaci p říprav, tzn. že pokud pominu školku naproti p řes 

sídlišt ě, je to všechno ve fázi projektových dokumentací, 

které jsou vázány na verdikty r ůzných dot čených orgán ů, které 

nemáme v moci. 
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 Ve chvíli, kdy budeme mít p řesné projektové dokumentace, 

připravené už k tomu, abychom mohli spustit výb ěrové řízení, 

budeme se naopak velice rádi propagovat a říkat: v tomto roce 

nás čeká otev ření této mate řské školky s takovou a takovou 

kapacitou, v tomto roce bude to a to, a budeme to u mět asi 

odhadnout do ur čitých čtvrtletí. 

 

 Jestli to bude v kv ětnu nebo červnu, to asi schopni říci 

nebudeme, ale jde mi o to, abych se už nedopustil c hyby, které 

jsem se dopustil.  

 

Přiznám se však, že tam došlo k nedorozum ění s noviná řem, 

protože jsem řekl, že v tomto volebním období chceme otev řít 

400 míst. On to asi p řeslechl a napsal, že to bude 400 míst 

v tomto roce. To je ale moje chyba v tom, jak já do káži 

komunikovat. 

 

 Abych to zkrátil, mým zájmem je velice v čas a zcela 

otev řeně komunikovat s vámi jako s ob čany. Te ď jsem si mimo 

jiné sjednal sch ůzku na každé úterý, m ěl jsem k tomu vyhrazen 

celý m ěsíc, kdy p řicházeli jednotliví ředitelé mate řských a 

základních škol. Pro každou ředitelku či ředitele tohoto 

zařízení jsem si vyhradil p ůlhodinku a stejným zp ůsobem jsem 

jim řekl, že je budu informovat, a to proto, že oni budo u 

dostávat tyto informace p ředevším proto, aby je p ředávali 

dále, a to vám, rodi čům. 

 

 My se samoz řejm ě budeme snažit prost řednictvím P 10, 

webové stránky a další tyto informace poskytovat, a le mám 

například už ur čen ur čitý informa ční kanál ve vztahu 

k ředitel ům našich škol a školek, a ti by to také m ěli um ět. 
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 Tyto informace tudíž chceme p ředávat, ale v tuto chvíli 

jsem neum ěl říci p řesná data, ale to se za čne měnit po t ěchto 

prázdninách. 

 

 

 Pan ******** :  Mně šlo o to, že možná existují n ějaké 

zákonné lh ůty, ve kterých musí tyto ú řady reagovat. (Bohužel 

ne.) 

 

 Jde mi ješt ě o jednu konkrétní informaci. Jako obyvatel 

Bohdalce vidím, že se tam stavba nezahájila, a prot o jsem se 

cht ěl zeptat pro č. 

 

 Nechci zdržovat, ale chci se zeptat, jestli m ůžu dostat 

písemnou odpov ěď. 

 

 

 Pan Zoufalík: Písemnou odpov ěď dostanete. Je to náhoda, 

ale zrovna minulý týden jsem m ěl sch ůzku s projektanty ze 

Sychrova, kde jsem dostal p řesný harmonogram prací, takže 

dostanete informaci, která bude vycházet z informac e, kterou 

jsem dostal od t ěchto projektant ů. (D ěkuji vám.) 

 

 

 P ředsedající: Vzhledem k tomu, že se už nikdo další ze 

zastupitel ů ani z řad ob čanů do diskuse nehlásí, dovolím si 

ukon čit tento bod programu, kterým už kon číme jednání dnešního 

zastupitelstva.  

 

 P řeji vám p říjemnou dovolenou v pr ůběhu letních m ěsíc ů, 

uvidíme se v zá ří. P řesný termín bude vyhlášen prakticky 

neprodlen ě, protože jednání zastupitelstva musí prob ěhnout do 

t ří m ěsíc ů od dnešního zastupitelstva, takže po čítejte s tím, 

že v zá ří se op ět uvidíme. 
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 Vra ťte se z dovolené v po řádku a ve zdraví. Budu rád, až 

se op ět uvidíme. D ěkuji vám. 

 

 

 (Jednání ukon čeno v 17.25 hodin.) 

 


